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П Р О Т О К О Л 
 

№ 6 
 

Днес, 27.05.2022 год. в заседателната зала на община Дупница се проведе 6-то 
редовно заседание на Общински съвет Дупница.  

На заседанието присъстваха 31 общински съветника от общо 33.  
Отсъстваха Виолета Инкьова и Иван Раков.   
Заседанието бе открито от Председателя на ОбС - инж. Костадин Костадинов в 10:02 

часа.  

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД 

0 Обсъждане и приемане на дневен ред за заседание № 6 

1 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Определяне на представител на Община Дупница за участие в комисията за изработване 
на областна здравна карта 

2 

Докладна записка от Георги Георгиев –  председател на ПК Спорт, туризъм, младежки 
дейности, международни отношения и връзки с НПО към ОбС Дупница, относно 
Одобряване разпределението на средствата, определени в бюджета на Община Дупница 
за 2022г. , за финансово подпомагане на спортните клубове в Община Дупница 

3 
Докладна записка от адв. Йонко Гергов – зам. Председател на Общински съвет Дупница, 
относно Определяне на кандидати за съдебни заседатели за Окръжен съд-Кюстендил, 
които се предлагат за избиране на Общото събрание на съдиите на Апелативен съд-София 

4 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 24791.72.746 образуван от поземлен имот 24791.72.732 по картата на 
възстановената собственост на село Дяково.   

5 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 55230.17.162 образуван от поземлени имоти 55230.17.35 и 55230.17.50 по 
картата на възстановената собственост на село Палатово. 

6 Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, 
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относно  Удължаване срока на изпълнение на проект BG05M9OP001-6.002-0157-
С01„Патронажна грижа + в Община Дупница“, процедура № BG05M9ОP001-6.002 
„Патронажна грижа +“, осъществен с безвъзмездната финансова помощ на Оперативна 
програма „Развитие на човешките ресурси” 2014-2020.   

7 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) за разширяване на определената площадка с Решение № КЗЗ-13 от 
14.06.2018г. на Комисия за земеделски земи в Министерство на земеделието, храните и 
горите  на поземлен имот с идентификатор № 04354.6.215 (номер по предходен план № 
000215)  с допълнителна площ поземлен имот с идентификатор 04354.6.352, местност 
»Реката» в землището на с.Блатино, общ.Дупница, след промяна предназначението му от 
земеделска земя за неземеделски нужди 

8 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Изразяване 
на предварително съгласие за учредяване право на преминаване и право на прокарване 
на  ел. кабелна линия за фотоволтаична централа през поземлен имот с идентификатор 
02350.10.600 по кадастралната карта на с.Баланово, община Дупница.  

9 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Разрешение за поставяне на паметник в урегулиран поземлен имот (УПИ) I-За градска 
градина, кв.75 по регулационния план на гр.Дупница /поземлен имот с идентификатор 
68789.29.162 по кадастралната карта  на гр.Дупница/, в знак на признателност към 
Димитър Икономов, взел активно участие в спасението на българските евреи 

10 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
продажба на общински поземлен имот с идентификатор 80491.501.61  по кадастралната 
карта на с.Червен брег 

11 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Продажба 
на земя - частна общинска собственост на собственика на законно построената в имота 
сграда – Николина Иванова Димитрова, находяща се в село Джерман 

12 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне на част от общински имот – частна общинска собственост за временно и 
безвъзмездно управление на Изпълнителна Агенция по околна среда – гр.София 

13 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
продажба на поземлен имот с идентификатор 68789.603.397 по кадастралната карта на 
град Дупница, улица “Самоковско шосе”, с площ 2 519 квадратни метра 

14 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен с имот проектен 
идентификатор № 65245.6.576, образуван от поземлен имот с идентификатор 65245.6.293 
по картата на възстановената собственост на село Самораново. 

15 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
продажба на поземлен имот с идентификатор 68789.608.438 по кадастралната карта на 
град Дупница, улица “Свети Иван Рилски” №213, с площ 678 квадратни метра. 

16 
   Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Отмяна 
на т.8.1, т.20, т.20.1, т.20.2, т.20.3 и т.20.5 от Решение №34 / 19.04.2022г.на Общински 
съвет-Дупница.    

17 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Определяне на представител на Община Дупница за участие в комисията за изработване 
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на областна аптечна карта 

18 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на годишния отчет и баланс за 2021 г. на МБАЛ “Свети Иван 
Рилски” ЕООД – гр. Дупница 

19 

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Определяне на максималната безвъзмездна финансова помощ, 
предоставяна от Фонда за подкрепа на местни инициативи за една инициатива, като и 
промяна на членовете на Комисията по чл.7 от Правилника за организацията, дейността и 
управлението на Фонд за подкрепа на местни инициативи 

20 

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Упълномощаване на представител на Община Дупница за участие в 
редовното заседание, насрочено за 20.06.2022 г./понеделник/ от 14,00 ч., на Общото 
събрание на Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от 
„Кюстендилска вода“ЕООД, гр.Кюстендил и определяне на позицията и мандата по 
решенията, посочени в дневния ред 

21 

Докладна записка от инж. Методи Чимев - кмет на община Дупница, относно 
кандидатстване пред Предприятие за управление на дейностите по опазване на околната 
среда /ПУДООС/ с проект за изграждане на: „Регионално депо за неопасни отпадъци  –
  Дупница“, в землищата на с. Джерман и с.Грамаде и Довеждаща инфраструктура на 
обект ”Регионален център за третиране на неопасни отпадъци, регион Дупница”.  

22 

Докладна записка от г-жа Олщга Китанова - за кмет на община Дупница, относно 
Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с 
идентификатор 02350.8.13 по кадастралната карта  на  с.Баланово, местност 
„Турусиница”, общ.Дупница 

23 

Докладна записка от г-жа Олга Китанова - за кмет на община Дупница, 
относно Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с 
идентификатор 02350.10.25 по кадастралната карта  на  с.Баланово, местност „Бинека”, 
общ.Дупница 

Точка 0 (Нулева) 

000/20.05.2022 г.  
Обсъждане и приемане на дневен ред за заседание № 6  

Гласуване по процедурите: 

1. Гласуване на дневния ред 

Резултат от гласуването: 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 

Предложения за промени: 

Предложение от г-жа Олга Китанова –за кмет:  
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Предложение за допълнение на дневния ред от г-жа Олга Китанова – за кмет на 
община Дупница: 

т. 21 Докладна записка от инж. Методи Чимев - кмет на община Дупница, относно 
кандидатстване пред Предприятие за управление на дейностите по опазване на околната 
среда /ПУДООС/ с проект за изграждане на: „Регионално депо за неопасни отпадъци  –
  Дупница“, в землищата на с. Джерман и с.Грамаде и Довеждаща инфраструктура на 
обект ”Регионален център за третиране на неопасни отпадъци, регион Дупница”/вх. № 304/ 
23.05.2022 г./ 

 т. 22  Докладна записка от г-жа Олга Китанова -  за кмет на община Дупница, 
относно Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с 
идентификатор 02350.8.13 по кадастралната карта  на  с.Баланово, местност 
„Турусиница”, общ.Дупница ”/вх. № 302 / 23.05.2022 г./ 

 т.23  Докладна записка от г-жа Олга Китанова -  за кмет на община Дупница, 
относно Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с 
идентификатор 02350.10.25 по кадастралната карта  на  с.Баланово, местност „Бинека”, 
общ.Дупница ”/вх. № 301 / 23.05.2022 г./ 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 26, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема 
предложението. 
 
Окончателно гласуване на дневен ред: 
Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

ДНЕВЕН РЕД 

1 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Определяне на представител на Община Дупница за участие в комисията за изработване 
на областна здравна карта 

2 

Докладна записка от Георги Георгиев –  председател на ПК Спорт, туризъм, младежки 
дейности, международни отношения и връзки с НПО към ОбС Дупница, относно 
Одобряване разпределението на средствата, определени в бюджета на Община Дупница 
за 2022г. , за финансово подпомагане на спортните клубове в Община Дупница 

3 
Докладна записка от адв. Йонко Гергов – зам. Председател на Общински съвет Дупница, 
относно Определяне на кандидати за съдебни заседатели за Окръжен съд-Кюстендил, 
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които се предлагат за избиране на Общото събрание на съдиите на Апелативен съд-София 

4 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 24791.72.746 образуван от поземлен имот 24791.72.732 по картата на 
възстановената собственост на село Дяково.   

5 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 55230.17.162 образуван от поземлени имоти 55230.17.35 и 55230.17.50 по 
картата на възстановената собственост на село Палатово. 

6 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, 
относно  Удължаване срока на изпълнение на проект BG05M9OP001-6.002-0157-
С01„Патронажна грижа + в Община Дупница“, процедура № BG05M9ОP001-6.002 
„Патронажна грижа +“, осъществен с безвъзмездната финансова помощ на Оперативна 
програма „Развитие на човешките ресурси” 2014-2020.   

7 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) за разширяване на определената площадка с Решение № КЗЗ-13 от 
14.06.2018г. на Комисия за земеделски земи в Министерство на земеделието, храните и 
горите  на поземлен имот с идентификатор № 04354.6.215 (номер по предходен план № 
000215)  с допълнителна площ поземлен имот с идентификатор 04354.6.352, местност 
»Реката» в землището на с.Блатино, общ.Дупница, след промяна предназначението му от 
земеделска земя за неземеделски нужди 

8 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Изразяване 
на предварително съгласие за учредяване право на преминаване и право на прокарване 
на  ел. кабелна линия за фотоволтаична централа през поземлен имот с идентификатор 
02350.10.600 по кадастралната карта на с.Баланово, община Дупница.  

9 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Разрешение за поставяне на паметник в урегулиран поземлен имот (УПИ) I-За градска 
градина, кв.75 по регулационния план на гр.Дупница /поземлен имот с идентификатор 
68789.29.162 по кадастралната карта  на гр.Дупница/, в знак на признателност към 
Димитър Икономов, взел активно участие в спасението на българските евреи 

10 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
продажба на общински поземлен имот с идентификатор 80491.501.61  по кадастралната 
карта на с.Червен брег 

11 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Продажба 
на земя - частна общинска собственост на собственика на законно построената в имота 
сграда – Николина Иванова Димитрова, находяща се в село Джерман 

12 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне на част от общински имот – частна общинска собственост за временно и 
безвъзмездно управление на Изпълнителна Агенция по околна среда – гр.София 

13 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
продажба на поземлен имот с идентификатор 68789.603.397 по кадастралната карта на 
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град Дупница, улица “Самоковско шосе”, с площ 2 519 квадратни метра 

14 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен с имот проектен 
идентификатор № 65245.6.576, образуван от поземлен имот с идентификатор 65245.6.293 
по картата на възстановената собственост на село Самораново. 

15 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
продажба на поземлен имот с идентификатор 68789.608.438 по кадастралната карта на 
град Дупница, улица “Свети Иван Рилски” №213, с площ 678 квадратни метра. 

16 
   Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Отмяна 
на т.8.1, т.20, т.20.1, т.20.2, т.20.3 и т.20.5 от Решение №34 / 19.04.2022г.на Общински 
съвет-Дупница.    

17 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Определяне на представител на Община Дупница за участие в комисията за изработване 
на областна аптечна карта 

18 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на годишния отчет и баланс за 2021 г. на МБАЛ “Свети Иван 
Рилски” ЕООД – гр. Дупница 

19 

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Определяне на максималната безвъзмездна финансова помощ, 
предоставяна от Фонда за подкрепа на местни инициативи за една инициатива, като и 
промяна на членовете на Комисията по чл.7 от Правилника за организацията, дейността и 
управлението на Фонд за подкрепа на местни инициативи 

20 

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Упълномощаване на представител на Община Дупница за участие в 
редовното заседание, насрочено за 20.06.2022 г./понеделник/ от 14,00 ч., на Общото 
събрание на Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от 
„Кюстендилска вода“ЕООД, гр.Кюстендил и определяне на позицията и мандата по 
решенията, посочени в дневния ред 

21 

Докладна записка от инж. Методи Чимев - кмет на община Дупница, относно 
кандидатстване пред Предприятие за управление на дейностите по опазване на околната 
среда /ПУДООС/ с проект за изграждане на: „Регионално депо за неопасни отпадъци  –
  Дупница“, в землищата на с. Джерман и с.Грамаде и Довеждаща инфраструктура на 
обект ”Регионален център за третиране на неопасни отпадъци, регион Дупница”.  

22 

Докладна записка от г-жа Олщга Китанова - за кмет на община Дупница, относно 
Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с 
идентификатор 02350.8.13 по кадастралната карта  на  с.Баланово, местност 
„Турусиница”, общ.Дупница 

23 

Докладна записка от г-жа Олга Китанова - за кмет на община Дупница, 
относно Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с 
идентификатор 02350.10.25 по кадастралната карта  на  с.Баланово, местност „Бинека”, 
общ.Дупница 
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Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Давам думата на групата на БСП за обръщение. 
 
Г-жа Валентина Караганова – общ. съветник: 
Уважаема г-жо Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми колеги. 
От група общ. съветници от БСП, обръщение, на основание чл. 49, ал. 7 от 

Правилника за организацията и дейността на Общински съвет, неговите комисии и 
взаимодействието му с общинска администрация. 

Обръщение 
В община Дупница усилено върви подмяна на водомери. Същата е наложена както 

на жители живущи в сгради в режим на етажна собственост, така и на тези в еднофамилни 
къщи. На сайта на В и К дружеството обаче липсва информация за сроковете за изпълнение 
на това задължение за услуги които се предлагат в тази връзка на гражданите, цените на 
тези услуги и др. На предходно заседание на ОбС Дупница направихме обръщение в което 
апелирахме за информация, която по лесно достъпен начин да бъде доведена до знанието на 
хората. Обръщаме внимание, че сайта на В и К дружеството работи но в него липсва 
информация, такава липсва и по медиите. Хората в социалните мрежи задават въпросите си 
по тази тема един на друг. Обръщаме внимание и на факта, че се задължават хора чиито 
водомери са подменяни скоро по различни причини, също да извършват такава подмяна. За 
метрология не става въпрос изобщо. Еднозначно някак си е вменено, че е по-изгодно да се 
купи нов водомер. Задължително ли е монтирането на устройство за дистанционно 
отчитане? Много са неизвестните, относно подмяната на водомерите. Обръщаме за втори 
път внимание, че информация по тази тема липсва и апелираме да бъдат запознати хората 
за възможните варианти за изпълнение на това им задължение. 

Благодаря. 
 

Точка 1 (Първа) 

257/12.05.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Определяне на представител на Община Дупница за участие в комисията за 
изработване на областна здравна карта  

Положително становище на всички комисии. 

Изказвания: 

Георги Василев Георгиев /ПП „СДС“/ - Изказване /Изказване/ 
Предлагам инж. Костадин Костадинов. 
Уважаеми г-н Председател. 
Колеги. 
Моето предложение е мотивирано само от един единствен факт, че преди да вземете 

този пост дълги години вие работите в сферата на здравеопазването и моето убеждение е, че 
сте един от хората който ще защити интереса на община Дупница. Предвид и последната 
среща която се проведе с народните представители, явно пак ще преминем към режим 
Дупница, Кюстендил, Бобов дол и т.н. 
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Това е мотива за моето предложение. Благодаря.  
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Изказване /Изказване/ 
Ще си позволя да кажа две думи. Колеги, има известни неясноти, относно 

определянето на областната здравна карта. Предното такова определяне ако не ме лъже 
паметта беше преди около 5 или 6 години, отново имаше изготвяна на здравна карта и тогава 
смея да кажа, че Дупница беше жестоко орязана и ощетена. За това ще приема номинацията 
защото считам, че когато на масата на разговорите седят чиновници е едно, а когато седи 
общ. съветник и дори Председател на ОбС, това вече дава тежест. Това което мога да ви 
обещая и да ви гарантирам е, че с мен ще бъде д-р Бонев представител на общинската 
болница, защото предния път по някакви съвсем неясни критерии и двете дупнишки болници 
бяха отрязани с между 20 и 30%, а кюстендилската болница беше с около под процент. Пак 
повтарям неясно защо. Не се наемам да кажа, което не доведе до кой знае какви последици, 
но не искам това да се случва отново и за това искам да се боря за интересите на Дупница и 
на дупнишкото здравеопазване. Даже сега като виждам г-н Павлов, не е без значение и 
санаториумите в Сапарева баня. Така, че ще приема номинацията и се надявам да защитя 
интереса на Дупница. 

 
Пламен Петров Соколов /МК „Движение заедно за промяна“/ - Изказване 

/Изказване/ 
Аз ще предложа зам. Кмета Крум Милев, като човек който отговаря за 

здравеопазването, човек който е на ясно с проблемите на здравеопазването в града, който е 
навлязъл на бих казал дълбочините на проблемите на този сегмент на нашето ежедневие, и 
на края като на човек на който е вменено с позицията която заема. С цялото ми уважение г-н 
Председател. Не го казвам с ирония, но когато е вменено на един човек и получава заплата за 
това нещо, би трябвало да отработи заплатата си. 

 
 

Край на дебати 

Предложения за промени: 

Предложение от Георги Василев Георгиев:  

 Предложение за допълване на решението: 

 Общински съвет - Дупница определя за представител на Община Дупница в 
Комисията за изготвяне на областна здравна  карта  Костадин Крумов  Костадинов. 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 
приема  предложението. 

1. Асен Георгиев Пилев: За 
2. Бойко Олегов Христов: За 
3. Валентина Василева Караганова: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Георги Василев Георгиев: За 
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7. Георги Василев Градевски: За 
8. Георги Василев Наумов: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Димитър Василев Крекманов: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Емилия Райчова Кузманова: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Методиев Танев: За 
15. Йонко Йорданов Гергов: За 
16. Йордан Крумов Йорданов: За 
17. Костадин Крумов Костадинов: За 
18. Костадин Михайлов Севдин: За 
19. Леонид Йосифов Хаздай: За 
20. Лорета Методиева Николова: За 
21. Миглена Йорданова Вельова: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Пламен Петров Соколов: За 
24. Първан Ангелов Дангов: За 
25. Светозар Благоев Тричков: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Тодор Димитров Василев: За 
28. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

 
Предложение от Пламен Петров Соколов:  
Предложение за допълване на решението: 
За представител на 

Общински съвет - Дупница определя за представител на Община Дупница в 
Комисията за изготвяне на областна здравна  карта зам.кмет Крум Милев. 

 Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 1, 'против' - 16 и 'въздържали се' - 7 не се 
приема  предложението. 

29. Александър Димитров Анин: Против 
30. Бойко Олегов Христов: Въздържал се 
31. Валентина Василева Караганова: Против 
32. Венелин Петков Иванов: Против 
33. Венелин Раймонд Коларов: Против 
34. Георги Василев Георгиев: Против 
35. Георги Василев Градевски: Против 
36. Георги Василев Наумов: Против 
37. Георги Красимиров Градевски: Въздържал се 
38. Емил Димитров Гущеров: Против 
39. Иван Методиев Танев: Въздържал се 
40. Йонко Йорданов Гергов: Против 
41. Костадин Крумов Костадинов: Въздържал се 
42. Костадин Михайлов Севдин: Против 
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43. Леонид Йосифов Хаздай: Против 
44. Лорета Методиева Николова: Против 
45. Миглена Йорданова Вельова: Въздържал се 
46. Павел Ангелов Коларски: Против 
47. Пламен Петров Соколов: За 
48. Първан Ангелов Дангов: Въздържал се 
49. Светозар Благоев Тричков: Против 
50. Станислав Христов Павлов: Въздържал се 
51. Тодор Димитров Василев: Против 
52. Тодорка Костадинова Дамянова: Против 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 29, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 29 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Венелин Раймонд Коларов: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Емил Димитров Гущеров: За 
13. Емилия Райчова Кузманова: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Лорета Методиева Николова: За 
22. Миглена Йорданова Вельова: За 
23. Павел Ангелов Коларски: За 
24. Пламен Петров Соколов: За 
25. Първан Ангелов Дангов: За 
26. Светозар Благоев Тричков: За 
27. Станислав Христов Павлов: За 
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28. Тодор Димитров Василев: За 
29. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал. 1, т. 15 и т. 23  във връзка с чл. 27, ал. 3 и ал. 5 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация и чл. 60, ал. 1 и ал. 2 от АПК, Об.С 
прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        №  71 

1. Общински съвет - Дупница определя за представител на Община Дупница в 
Комисията за изготвяне на областна здравна  карта - инж. Костадин Крумов Костадинов 
– Председател на Общински съвет Дупница. 

2. Допуска предварително изпълнение на настоящото решение на основание чл. 60, 
ал. 1 от Административнопроцесуалния кодекс за защита на особено важен обществен 
интерес. 

 

Точка 2 (Втора) 

260/13.05.2022 г.  
Докладна записка от Георги Георгиев –  председател на ПК Спорт, туризъм, младежки 
дейности, международни отношения и връзки с НПО към ОбС Дупница, относно 
Одобряване разпределението на средствата, определени в бюджета на Община Дупница 
за 2022г. , за финансово подпомагане на спортните клубове в Община Дупница  

Становища на комисиите: 
 
- ПК по спорт, туризъм, младежки дейности, международни отношения и връзки с 
неправителствени организации – положително 
- ПК по икономическа и инвестиционна политика,бюджет и финанси  – в зала 

 

Изказвания: 

Георги Василев Георгиев /ПП „СДС“/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Колеги. 
Г-н Кмет. 
Съобразно бюджета т. 6.3.3, това са парите така наречени за спорт, спортни дейности. 

Докладната е пред вас, всички я виждате. Сумата тази година е 100 000 лв. Много, малко, 
толкова е заложено в бюджета, гласували сме го. По т. 2 – 10 000 лв. са за спортен календар, 
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по т. 3 са футболните клубове на територията на община Дупница, в едно с клуба за здраве 
на ветераните „Марек“ и останалата сума 71 500 лв. е за всички останали клубове. Няма да ги 
изчитам поименно, докладната е пред вас. 

Ще си позволя да направя едно процедурно предложение в зала и се надявам колегите 
да ме подкрепите. 

 
 
Край на дебати 

Предложения за промени: 

Предложение от Георги Василев Георгиев:  

т. 2 сумата от10 000 лв. да бъде намалена на  9 000 лв. 

т. 4 сумата от 71 500 да стане 72 500 

създава нова т. 4.13 Спортен брейкинг клуб " Дъ гоблинз"- 1000 лв. 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 1 
приема се предложението. 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Венелин Раймонд Коларов: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Градевски: Въздържал се 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Емил Димитров Гущеров: За 
13. Емилия Райчова Кузманова: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Костадин Крумов Костадинов: За 
18. Костадин Михайлов Севдин: За 
19. Леонид Йосифов Хаздай: За 
20. Лорета Методиева Николова: За 
21. Миглена Йорданова Вельова: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Пламен Петров Соколов: За 
24. Първан Ангелов Дангов: За 
25. Светозар Благоев Тричков: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
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27. Тодор Димитров Василев: За 
28. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 2 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

 
Общо гласували: 

"Броя" 

За 27 

Против 2 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Бойко Олегов Христов: За 
5. Валентина Василева Караганова: За 
6. Венелин Петков Иванов: За 
7. Венелин Раймонд Коларов: Против 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Василев Градевски: Против 
10. Георги Василев Наумов: За 
11. Георги Красимиров Градевски: За 
12. Димитър Василев Крекманов: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Емилия Райчова Кузманова: За 
15. Ивайло Валериев Петров: За 
16. Иван Методиев Танев: За 
17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Лорета Методиева Николова: За 
22. Миглена Йорданова Вельова: За 
23. Павел Ангелов Коларски: За 
24. Пламен Петров Соколов: За 
25. Първан Ангелов Дангов: За 
26. Светозар Благоев Тричков: За 
27. Станислав Христов Павлов: За 
28. Тодор Димитров Василев: За 
29. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.6 и т.23 от ЗМСМА , във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от  ЗМСМА, Об.С 
прие 
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Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        №  72 

 Общински съвет – Дупница одобрява разпределението на одобрените от бюджета 
средства за организации с нестопанска цел за развитие на ученическия и масов спорт 
както следва : 

1. За утвърдения от кмета спортен календар за общински спортни мероприятия 
– 9 000/девет хиляди лева/ - по чл.1, ал.2, т.1,  от Наредбата за условията и реда за 
финансово подпомагане на спортните клубове в Община Дупница. 

2. За финансиране на клубове, които не отговарят на критериите и условията, 
установени в Наредбата за условията и реда за финансово подпомагане на спортните 
клубове в Община Дупница- по чл.1, ал.7, във връзка с чл.1 ал.2, т.2 от наредбата, се 
разпределя сумата от:18 500 /осемнадесет  хиляди и петстотин  лева./ както следва: 

• 3.1 – ФК «Ботев - Джерман» – 3 500.00 лв. 
• 3.2 – ФК «Славия» –2000 Яхиново – 3 500.00лв. 
• 3.3 – ФК „Сокол” – Самораново- 3 500.00 лв. 
• 3.4 – ФК „Червена звезда-2021‘‘ – 3500.00 лв 
• 3.5 - Клуб за здраве на ветераните и спортистите” „Марек” – 1000.00 лв 
• 3.6 – ФК  „Ботев”1937 Крайници – 3 500.00лв. 

 4. За финансиране на клубове, съобразно постигнатите спортно – технически 
резултати, съгласно Наредбата за условията и реда за финансово подпомагане на 
спортните клубове в Община Дупница - по чл.1, ал.2, т.3, - 72 500 / седемдесет и две хиляди 
и петстотин лева/  както следва: 

4.1 . ВК „МарекЮнион - Ивкони” -  4970.00 лв. 
4.2 . Спортен клуб по тенис на маса „Марек 76” – 5061.00 лв. 
4.3  Спортен клуб по кикбокс  „ Патриот” – 16 605.00 лв. 
4.4 . Спортен клуб „Схаги”-1000.00лв. 
4.5 . Спортен клуб  по бадминтон „Победа” – 11007.00 лв. 
4.6 . Спортен клуб по таекуондо „Гладиатор” – 10631.00 лв. 
4.7 . Спортен клуб КЛС „Слави Иванов” –1209.00 лв. 
4.8 . Сдружение „Танцов клуб Фантастик Данс” – 1110.00 лв. 
4.9 . Спортен клуб по тенис на маса „Марек –Дигеста спорт” – 15913.00 лв. 
4.10 .Спортен клуб по авиомоделизъм „Икар” – 1000.00 лв. 
4.11 .Спортен клуб по борба – „Дупница” – 1994.00лв. 
4.12. Клуб по бейзбол и софтбол „Ейнджълс” – Дупница – 1000.00лв. 
4.13 Спортен брейкинг клуб " Дъ гоблиз"- 1000 лв. 

 5. Възлага на Кмета на Община  Дупница да сключи договори със спортните 
клубове,         съобразно чл.6, ал.5, от Наредбата за условията и реда за финансово 
подпомагане на спортните клубове в Община Дупница, в които да се включи клауза , че 
определените средства се превеждат на спортните клубове, съобразно процентното 
изпълнение на приходната част на общинския бюджет за 2022г., съобразен към момента на 
тяхното изплащане. 

 



15 
 

Точка 3 (Трета) 

261/13.05.2022 г.  
Докладна записка от адв. Йонко Гергов – зам. Председател на Общински съвет Дупница, 
относно Определяне на кандидати за съдебни заседатели за Окръжен съд-Кюстендил, 
които се предлагат за избиране на Общото събрание на съдиите на Апелативен съд-
София  

Становища на комисиите: 
- ПК по образование и култура  – положително 
- ПК по икономическа и инвестиционна политика,бюджет и финанси  – положително 
- ПК по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси - положително 
- ПК по спорт, туризъм, младежки дейности, международни отношения и връзки с 
неправителствени организации – положително 
- ПК по териториално устройство, строителство, комунални дейности, земеделие, 
екология, европейска интеграция, ред и сигурност – положително 

 
Адв. Йонко Гергов – зам. Председател: 
Благодаря г-н Председател. 
Уважаема г-жо Кмет. 
Уважаеми колеги. 
Налага се да прегласуваме двете дами като кандидатки за съдебни заседатели, тъй 

като към техните документи не са приложени в предишната процедура която проведохме 
доказателства за това, че не са били агенти на държавна сигурност, документа който се дава 
от комисията. Той не е приложен защото те са действащи към момента съдебни заседатели. В 
крайна сметка това не е отчетено от съдиите в Апелативен съд и в първата процедура 
Виолина Лазова и Наташа Илиева са отхвърлени като съдебни заседатели, поради това се 
налага сега да ги прегласуваме. Те разполагат с такива документи, представяли са ги в 
Окръжен съд и при нас при предходната процедура, когато сме гласували съдебни 
заседатели. 
 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 1 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 1 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.2 ЗМСМА, във връзка с чл.21, ал.1, т.23 ЗМСМА и чл.68а, ал.4 от Закона за 
съдебната власт, във връзка с Писмо вх.№229/28.04.2022г. на Административния 
ръководител на Окръжен съд-Кюстендил, Об.С прие 

Р Е Ш Е Н И Е 
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                                                        №  73 

 I.Общински съвет-Дупница определя допълнително следните кандидати за съдебни 
заседатели за Окръжен съд - Кюстендил, мандат 2021-2025г., които да бъдат предложени 
за избиране на Общото събрание на съдиите на Апелативен съд - София: 

1.  Виолина Василева Лазова – Ал Хадж Ахмад, 

2.  Наташа Димитрова Илиева. 

II.Възлага на Председателя на Общински съвет-Дупница да изпрати списъка на 
кандидатите за съдебни заседатели, заедно с копие от настоящото решение и решението 
за откриване на процедурата, и документите по чл.68, ал.3 от ЗСВ до председателя на 
Апелативен съд - София. 

Точка 4 (Четвърта) 

265/16.05.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона 
за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 
земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 24791.72.746 образуван от поземлен имот 24791.72.732 по картата на 
възстановената собственост на село Дяково.    

Становища на комисиите: 
- ПК по икономическа и инвестиционна политика,бюджет и финанси  – положително 
- ПК по териториално устройство, строителство, комунални дейности, земеделие, 
екология, европейска интеграция, ред и сигурност – положително 

 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Бойко Олегов Христов: За 
5. Валентина Василева Караганова: За 
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6. Венелин Петков Иванов: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Емил Димитров Гущеров: За 
13. Емилия Райчова Кузманова: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Лорета Методиева Николова: За 
22. Миглена Йорданова Вельова: За 
23. Павел Ангелов Коларски: За 
24. Първан Ангелов Дангов: За 
25. Светозар Благоев Тричков: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Тодор Димитров Василев: За 
28. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби към Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 
земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, бр.61 от 2016 год.) и чл.45ж, ал.2 от 
Правилника за прилагане на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 
земи, Об.С прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        №  74 

 1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 
поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници на наследниците на Асен Михайлов 
Драганов съгласно Решение №Д744/13.01.1998 г., по заявление с вх. №6355/10.03.1992 г., 
Поземлена комисия – гр. Дупница и скица-проект № 15-336897-30.03.2021 г., както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 24791.72.746 образуван от поземлен 
имот 24791.72.732, с площ 3.446 дка., с адрес: село Дяково, Община Дупница, Област 
Кюстендил, трайно предназначение на територията: Земеделска, начин на трайно 
ползване: Ливада. 
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2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

  

Точка 5 (Пета) 

266/16.05.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона 
за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 
земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 55230.17.162 образуван от поземлени имоти 55230.17.35 и 55230.17.50 по 
картата на възстановената собственост на село Палатово.  

Становища на комисиите: 
- ПК по икономическа и инвестиционна политика,бюджет и финанси  – положително 
- ПК по териториално устройство, строителство, комунални дейности, земеделие, 
екология, европейска интеграция, ред и сигурност – положително 

 

Изказвания: 

Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Изказване /Изказване/ 
Колеги, ще си позволя да кажа две, три думи. Използвам повода за докладната. Както 

почти на всяка сесия не пропускам случая  и сега за нашите съграждани за хората да кажа, че 
инвестиционния интерес към имотите и земите в община Дупница се засилва все повече и 
все повече. Моите данни показват, че цената на имотите за последните 4, 5 години се е 
удвоила, вече върви към утрояване, което няма как да не ни радва и това трябва да бъде 
фокуса за дейността на ОбС и аз смело мога да кажа, че това е наистина фокуса за дейността 
на ОбС. Подобряването на инфраструктурата, подобряването на условията на живот в 
малките населени места доведе до там. Преди малко гласувахме Дяково. Цялата яка, ако мога 
така да се изразя около с. Дяково, вилите които са построени, парцелчетата които са там, 
дори земеделски по параграф 4, всичко е продадено на жители основно на София и на други 
градове и на дупничани, което няма как да не ме кара да се чувствам доволен. Ето сега 
виждате възстановяване в Палатова. Инвестиционен интерес имаме в цялата зона. Как да го 
нарека крайнишкото поле ли или полето Яхиново Крайници. Няма какво да говоря за 
Тополница, нови къщи за гости. Така, че без да създавам прекалено много очаквания ние 
трябва да поддържаме този интерес в инвеститорите, защото ние знаем красивия район в 
който живеем е обусловено е да бъдем добре. Така, че радвам се когато има такива докладни. 
Радвам се защото инвестиционния интерес се засилва все повече и повече. 

Благодаря. 
 
 

Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 
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Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 30, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

 
Общо гласували: 

"Броя" 

За 30 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Бойко Олегов Христов: За 
5. Валентина Василева Караганова: За 
6. Венелин Петков Иванов: За 
7. Венелин Раймонд Коларов: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Василев Градевски: За 
10. Георги Василев Наумов: За 
11. Георги Красимиров Градевски: За 
12. Димитър Василев Крекманов: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Емилия Райчова Кузманова: За 
15. Ивайло Валериев Петров: За 
16. Иван Методиев Танев: За 
17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Йордан Крумов Йорданов: За 
19. Костадин Крумов Костадинов: За 
20. Костадин Михайлов Севдин: За 
21. Леонид Йосифов Хаздай: За 
22. Лорета Методиева Николова: За 
23. Миглена Йорданова Вельова: За 
24. Павел Ангелов Коларски: За 
25. Пламен Петров Соколов: За 
26. Първан Ангелов Дангов: За 
27. Светозар Благоев Тричков: За 
28. Станислав Христов Павлов: За 
29. Тодор Димитров Василев: За 
30. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби към Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 
земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, бр.61 от 2016 год.) и чл.45ж, ал.2 от 
Правилника за прилагане на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 
земи, Об.С прие 
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Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        №  75 

 1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 
поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници на наследниците на Костадин 
Андонов Скоклев съгласно Решение №П-446/19.05.1994 г. по заявление с вх. 2431/03.01.1992 
г., на Поземлена комисия – гр. Дупница и скица-проект № 15-1272339-23.11.2021 г.,  както 
следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 55230.17.162 образуван от поземлени 
имоти 55230.17.35 и 55230.17.50, с площ 1.163 дка., с адрес: село Палатово, Община 
Дупница, Област Кюстендил, трайно предназначение на територията: Земеделска, начин 
на трайно ползване: Нива. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

Точка 6 (Шеста) 

267/16.05.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, 
относно  Удължаване срока на изпълнение на проект BG05M9OP001-6.002-0157-
С01„Патронажна грижа + в Община Дупница“, процедура № BG05M9ОP001-6.002 
„Патронажна грижа +“, осъществен с безвъзмездната финансова помощ на 
Оперативна програма „Развитие на човешките ресурси” 2014-2020.    

Становища на комисиите: 
- ПК по икономическа и инвестиционна политика,бюджет и финанси  – положително 
- ПК по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси - положително 

Изказвания: 

Г-жа Олга Китанова - зам. Кмет Изказване /Изказване кмет/ 
Точката се отнася за удължаване срока за изпълнение на проект „Патронажна грижа“ 

в община Дупница, който се осъществява с безвъзмездна помощ на Оперативна програма 
„Развитие на човешките ресурси”. Мога да кажа, че настоящия проект приключва в края на 
юни месец, има осигурено финансиране и по тази причина бихме искали да продължим 
проекта. Той в момента обслужва 135 човека по селата и над 260 в социални услуги в града. 
Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 29, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

 
Общо гласували: 

"Броя" 
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За 29 

Против 0 

Въздържали се 0 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал. 1, т.23 от ЗМСМА и в съответствие с изискванията на УО на ОП РЧР за 
удължаване срока на предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по процедура чрез 
директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ BG05M9OP001-6.002 
“Патронажна грижа +”, Об.С прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        №  76 

 1. Дава съгласие Община Дупница да изпълнява самостоятелна услуга от общ 
икономически интерес (УОИИ) по процедура чрез директно предоставяне на безвъзмездна 
финансова помощ BG05M9OP001-6.002-0157-С01 “Патронажна грижа +” по Оперативна 
програма „Развитие на човешките ресурси” 2014-2020. 

2. Възлага на Кмета на Община Дупница да предприеме необходимите действия и 
издаде съответните административни актове съдържащи всички необходими реквизити 
съгласно член 4 от Решението на ЕК/20.12.2011 за УОИИ за възлагане изпълнението на 
услуга от общ икономически интерес по процедура чрез директно предоставяне на 
безвъзмездна финансова помощ BG05M9OP001-6.002 “Патронажна грижа +”, като за 
целта възложи  УОИИ на дирекция, звено или отдел в Общинска администрация Дупница. 

 

Точка 7 (Седма) 

270/17.05.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) за разширяване на определената площадка с Решение № КЗЗ-13 от 
14.06.2018г. на Комисия за земеделски земи в Министерство на земеделието, храните и 
горите  на поземлен имот с идентификатор № 04354.6.215 (номер по предходен план № 
000215)  с допълнителна площ поземлен имот с идентификатор 04354.6.352, местност 
»Реката» в землището на с.Блатино, общ.Дупница, след промяна предназначението му 
от земеделска земя за неземеделски нужди  

Становища на комисиите: 
- ПК по териториално устройство, строителство, комунални дейности, земеделие, 
екология, европейска интеграция, ред и сигурност – положително 

Изказвания: 

Ивайло Валериев Петров /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/ 
Г-жо Китанова. 
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Г-н Костадинов. 
Колеги. 
Почти на всяка сесия разглеждаме  докладни свързани с изработването на подобни 

устройствени планове и сега си мисля, че трябва да обърнем внимание на Общия 
устройствен план на общината. Той трябваше да бъде завършен 2020 год. Беше удължен 
срока му и този срок изтече. Направи се обществено обсъждане. В бюджета са заложени 
60 000 лв. още по общия устройствен план. Да дадем яснота относно кога ще влезе в сила, в 
какъв етап е общия устройствен план, защото много хора се интересуват за имотите си в кои 
зони са и точно кога ще влезе за да могат да имат яснота относно имотите си. За това на тези 
въпроси трябва да дадем отговор и тогава според мен трябва да се говори г-н Костадинов 
точно по това, че има инвестиционни намерения, когато има действително вече влязъл в сила 
общ устройствен план. 

 
Г-жа Олга Китанова - зам. Кмет Изказване /Изказване кмет/ 
Аз също считам, че е изключително важно тази година да се приключи с приемането 

на общия устройствен план. Предлагам да съберем наистина актуалната информация и да ви 
я представим в писмен вид. До колкото знам е на финала общия устройствен план. Нека да 
бъдем по-конкретни в писмения отговор към вас. 

 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Реплика /Реплика/ към: Ивайло 

Валериев Петров 
В момента разглеждаме докладна с която инвеститор иска да разшири автокъщата си 

с 12 дка и 300 кв. мисля че, което ако ми позволите да перифразирам, слуховете за смъртта 
на автомобилния бизнес в Дупница са силно преувеличени. Секакви говорения и намеци 
навреждат на всеки един бизнес особено пък на такъв стратегически бизнес за нашия град. 
Не мога да не изразя така огромното си щастие от това, че ето инвеститорите продължават и 
продължават да инвестират, да развиват тази толкова важна структура за града ни дейност. В 
контекста и на предното ми изказване, че Дупница бил не знам си какъв град, не знам си 
какво, ето човека ще разширява автокъщата си с 12 дка. Но колкото до общия устройствен 
план, скромното ми мнение, аз споделям вашия въпрос и наистина и на мен ми е интересно 
кога ще влезе в сила. Обаче пък да ви кажа от това което виждам в другите общини е малко 
нож с две остриета. Защото тогава ОбС няма да може толкова лесно да разрешава 
преотреждане на имоти защото когато зоната е определена да речем за земеделска земя, не е 
невъзможно, но е значително по-усложнено начина за преотреждане за други нужди, 
неземеделски. 

Но отново казвам, аз също считам, че общия устройствен план следва да бъде приет и 
следва да бъде одобрен. Дано обаче сме го направили както трябва за да не се окаже, че 
слагаме прът в развитието на общината в някои зони. Само ще ви кажа, че община Сапарева 
баня, най-добронамерено го казвам, е отредила цялата зона около Самоковско шосе поне в 
тази част до Дупница за земеделски нужди и сега никой там не може около пътя да направи 
нищо. Така, че пак казвам общия устройствен план понякога е нож с две остриета. 

 
Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 31, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се  
точката. 

Общо гласували: "Броя" 
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За 31 

Против 0 

Въздържали се 0 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал. 1, т. 11  и чл. 27, ал.3 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация (ЗМСМА), чл. 124а, ал. 1 и ал. 5, чл. 124б и чл.125 от Закона за 
устройство на територията (ЗУТ), Об.С прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        №  77 

 1. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ- ДУПНИЦА ОДОБРЯВА  ЗАДАНИЕ за проектиране по 
чл.125 от ЗУТ на проект за Подробен устройствен план (ПУП) - План за застрояване (ПЗ) 
за разширяване на определената площадка с Решение № КЗЗ-13/14.06.218г. на Комисията за 
земеделски земи в Министерство на земеделието, храните и горите на поземлен имот с 
идентификатор 04354.6.215 (номер по предходен план 000215) с допълнителна площ – 
поземлен имот с идентификатор 04354.6.352 местност „Реката“ по Кадастралната 
карта на с.Блатино, общ.Дупница, след промяна предназначението му от земеделска земя за 
неземеделски нужди, за установяване на териториално-устройствена зона от 
разновидност „Предимно производствена“, означена като „Пп“. 

2. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ-ДУПНИЦА РАЗРЕШАВА НА «ЛОНГИНО» ЕООД, 
собственик на поземлен имот с идентификатор 04354.6.215 (номер по предходен план 
000215) - преотреден и АНТОН ИВАНОВ ГЕОРГИЕВ собственик на поземлен имот с 
идентификатор 04354.6.352 (стар идентификатор 04354.6.343 и 04354.6.276) – с начин на 
трайно ползване „Нива“, находящ се в местност „Реката“ по кадастралната карта на 
с.Блатино, общ.Дупница да възложат  изработването  на проект за Подробен устройствен 
план (ПУП) – План за застрояване (ПЗ) за разширяване на определената площадка  с 
Решение № КЗЗ-13 от 14.06.2018г. на Комисия за земеделски земи в Министерство на 
земеделието, храните и горите  на поземлен имот с идентификатор №04354.6.215 (номер 
по предходен план № 000215) с допълнителна площ - поземлен имот с идентификатор 
04354.6.352, местност »Реката» в землището на с.Блатино, общ.Дупница, след промяна 
предназначението му от земеделска земя за неземеделски нужди, за установяване 
териториално-устройствена зона по чл.23, т.2 от Наредба № 7 за правила и нормативи за 
устройство  на  отделните  видове  територии  и  устройствени  зони от разновидност 
„Предимно производствена”, означена като  „Пп”, с  пределно  допустими  териториално 
– устройствени показатели  за застрояване предвид инвестиционните намерения на 
възложителя,  както следва: височина (етажност) – 3,0 м÷10,0 м (1÷3); плътност на 
застрояване -Пзастр. – max 80 %; интензивност на застрояване - Кинт. – max 2,5; 
минимална озеленена площ - Позел. – min 20%. 

При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на ЗУТ, 
изискванията на Наредба № 7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за устройство на 
отделните видове територии и устройствени зони и Наредба № 8 от 14.06.2001 год. за 
обема и съдържанието на устройствените схеми и планове. 



24 
 

Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл.127, ал.2 от 
ЗУТ с Регионална здравна инспекция – Кюстендил и РИОСВ-София  преди внасяне в община 
Дупница за процедиране.  

Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на чл.124б, ал. 
2 от ЗУТ. 

  

Точка 8 (Осма) 

271/17.05.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Изразяване на предварително съгласие за учредяване право на преминаване и право на 
прокарване на  ел. кабелна линия за фотоволтаична централа през поземлен имот с 
идентификатор 02350.10.600 по кадастралната карта на с.Баланово, община Дупница.   

Становища на комисиите: 
- ПК по териториално устройство, строителство, комунални дейности, земеделие, 
екология, европейска интеграция, ред и сигурност – положително 
 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 31, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

 
Общо гласували: 

"Броя" 

За 31 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Бойко Олегов Христов: За 
5. Валентина Василева Караганова: За 
6. Венелин Петков Иванов: За 
7. Венелин Раймонд Коларов: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Василев Градевски: За 
10. Георги Василев Наумов: За 
11. Георги Красимиров Градевски: За 
12. Димитър Василев Крекманов: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Емилия Райчова Кузманова: За 
15. Ивайло Валериев Петров: За 
16. Иван Методиев Танев: За 
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17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Йордан Крумов Йорданов: За 
19. Костадин Крумов Костадинов: За 
20. Костадин Михайлов Севдин: За 
21. Леонид Йосифов Хаздай: За 
22. Лорета Методиева Николова: За 
23. Мария Георгиева Соколова: За 
24. Миглена Йорданова Вельова: За 
25. Павел Ангелов Коларски: За 
26. Пламен Петров Соколов: За 
27. Първан Ангелов Дангов: За 
28. Светозар Благоев Тричков: За 
29. Станислав Христов Павлов: За 
30. Тодор Димитров Василев: За 
31. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.8 от ЗМСМА; чл.34, ал. 4 от Закона за общинската собственост (ЗОС); 
чл.29, ал.3 от Закона за опазване на земеделските земи (ЗОЗЗ), вр. с чл. 30, ал.3 от 
Правилника за прилагане на Закона за опазване на земеделските земи (ППЗОЗЗ); чл.64, 
ал.1, вр. с чл.64, ал.2, т.1 и т.2, ал.4 и ал.5 от Закона за енергетиката (ЗЕ), вр. с чл.192, 
ал.3 и ал.5 и чл.193, ал.4 и ал.6 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), Об.С 
прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        №  78 

1. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - ДУПНИЦА ДАВА ПРЕДВАРИТЕЛНО СЪГЛАСИЕ: за 
възмездно учредяване на сервитути по Закона за енергетиката (ЗЕ) - право на преминаване 
и право на прокарване на линеен енергиен обект – кабелна линия, през поземлен имот с 
идентификатор 02350.10.600 по кадастралната карта на с.Баланово, общ.Дупница, 
публична общинска собственост, вид територия – Територия заета от води и водни 
обекти и начин на трайно ползване- за друг вид водно течение, водна площ, съоръжение 
(напоителен канал), след влизане в сила на Подробен устройствен план – Парцеларен план 
(ПП), с дължина на трасето 3,01 м и площ на ограничение (сервитут) – 12,00 кв.м. 

2. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ-ДУПНИЦА ВЪЗЛАГА НА КМЕТА НА ОБЩИНА 
ДУПНИЦА да извърши всички процедури за изпълнение на настоящето решение, съгласно 
Закона за устройство на територията (ЗУТ) и Закона за енергетиката (ЗЕ). 

3. Съгласно чл.64, ал.6 от Закона за енергетиката (ЗЕ), определянето на размера и 
изплащането на обезщетенията за сервитута на енергийния обект да се извърши по реда 
на чл.210 и чл.211 от ЗУТ. 

Точка 9 (Девета) 

272/17.05.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
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Разрешение за поставяне на паметник в урегулиран поземлен имот (УПИ) I-За градска 
градина, кв.75 по регулационния план на гр.Дупница /поземлен имот с идентификатор 
68789.29.162 по кадастралната карта  на гр.Дупница/, в знак на признателност към 
Димитър Икономов, взел активно участие в спасението на българските евреи  

Становища на комисиите: 
- ПК по образование и култура  – положително 
- ПК по икономическа и инвестиционна политика,бюджет и финанси  – положително 
- ПК по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси - положително 
- ПК по спорт, туризъм, младежки дейности, международни отношения и връзки с 
неправителствени организации – положително 
- ПК по териториално устройство, строителство, комунални дейности, земеделие, 
екология, европейска интеграция, ред и сигурност – положително 

 

Изказвания: 

Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Изказване /Изказване/ 
Леонид Хаздай няма да участва в обсъждането и гласуването. 
Първо искам да приветствам решението на сдружение „Шалом“, защото считам, че 

този паметник не просто е важен, а е много закъснял, както и паметниците на много, много 
други наши съграждани. Но конкретно Димитър Икономов е човек който е оставил следа не 
просто в дупнишката, а в българската история защото спасяването на българските евреи е 
феномен който няма аналог в света, все още се говори. Силно се надявам и декларирам 
нашата готовност за подкрепа за изграждането на паметника. Искаше ми се все пак най-
добронамерено да споделя, че аз вярвам изцяло на Сдружение „Шалом“ и на Леонид Хаздай 
и съм сигурен в успеха на това начинание. За да не стане като с един друг паметник където 
един наш съгражданин се подигра с паметта на друга наша съгражданка. То бяха 
пресконференции, то не бяха акции, то не беше събиране на пари за да може днес след 3 или 
4 години нито паметник, нито пари, нито нищо. 

Това не го казвам за да по никакъв начин да не повлияе, а просто използвам случая 
колеги за да ви помоля всички ние като съветници и обществеността на Дупница да помогнат 
на Сдружение „Шалом“ и ми се иска да се направи един грандиозен паметник на г-н 
Икономов, за да може и нашите деца и техните деца и техните деца да си спомнят какво са 
направили българите в едни много тежки времена. 

Благодаря ви. Ще имате изцяло нашата подкрепа г-н Хаздай така, че надявам се да 
успеете изцяло в това начинание и надявам се в най-скоро време да можеме да направим 
тържество на паметника на Димитър Икономов. Дупница трябва да почита своите герои и 
своите бележити съграждани.  

 
 
 

Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 23, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се  
точката. 
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Общо гласували: "Броя" 

За 23 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Асен Георгиев Пилев: За 
2. Венелин Петков Иванов: За 
3. Венелин Раймонд Коларов: За 
4. Георги Василев Георгиев: За 
5. Георги Василев Градевски: За 
6. Георги Василев Наумов: За 
7. Георги Красимиров Градевски: За 
8. Димитър Василев Крекманов: За 
9. Емил Димитров Гущеров: За 
10. Иван Методиев Танев: За 
11. Йонко Йорданов Гергов: За 
12. Йордан Крумов Йорданов: За 
13. Костадин Крумов Костадинов: За 
14. Костадин Михайлов Севдин: За 
15. Лорета Методиева Николова: За 
16. Мария Георгиева Соколова: За 
17. Миглена Йорданова Вельова: За 
18. Павел Ангелов Коларски: За 
19. Пламен Петров Соколов: За 
20. Първан Ангелов Дангов: За 
21. Светозар Благоев Тричков: За 
22. Тодор Димитров Василев: За 
23. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.2 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, във 
връзка с чл. 21, ал. 1, т. 8 и т.23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл.62, ал.8 от Закона за устройство на територият, Об.С прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        №  79 

  

1. Общински съвет – Дупница разрешава поставянето на паметник на 
Димитър Икономов в урегулиран поземлен имот (УПИ) I-За градска градина, кв.75 по 
регулационния план на гр.Дупница, поземлен имот с идентификатор 68789.29.162 по 
кадастралната карта  на гр.Дупница, одобрена със Заповед № 300-5-56/30.07.2004г. на ИД 
на АГКК, с площ 17 339 кв.м, вид собственост: публична общинска собственост, вид 
територия: Урбанизирана, Начин на трайно ползване Обществен селищен парк, градина.  

2. Упълномощава Кмета на Община Дупница да предложи на Министерството 
на културата за съгласуване поставяне на паметник на Димитър Икономов в урегулиран 
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поземлен имот (УПИ) I-За градска градина, кв.75 по регулационния план на гр.Дупница, 
поземлен имот с идентификатор 68789.29.162 по кадастралната карта  на гр.Дупница. 

Точка 10 (Десета) 

273/17.05.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Решение за продажба на общински поземлен имот с идентификатор 80491.501.61  по 
кадастралната карта на с.Червен брег  

Становища на комисиите: 
- ПК по икономическа и инвестиционна политика,бюджет и финанси  – положително 

 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

 
Общо гласували: 

"Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Асен Георгиев Пилев: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Венелин Раймонд Коларов: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Емил Димитров Гущеров: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Методиев Танев: За 
15. Йонко Йорданов Гергов: За 
16. Йордан Крумов Йорданов: За 
17. Костадин Крумов Костадинов: За 
18. Костадин Михайлов Севдин: За 
19. Леонид Йосифов Хаздай: За 
20. Лорета Методиева Николова: За 
21. Мария Георгиева Соколова: За 
22. Миглена Йорданова Вельова: За 
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23. Павел Ангелов Коларски: За 
24. Първан Ангелов Дангов: За 
25. Светозар Благоев Тричков: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Тодор Димитров Василев: За 
28. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.8 и т.12 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 и чл. 52, ал.5, т.1 от Закона за 
местното самоуправление и местната администрация, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 от 
Закона за общинската собственост и чл.76 от Наредбата за реда за придобиване, 
управление и разпореждане с общинско имущество /приета с Решение №8/31.01.2008 год. 
на Общински съвет Дупница/, Об.С прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        №  80 

 1.  Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 
имотите общинска собственост в Община Дупница за 2022 год. в част ІІІ, т.Б: “Имоти, 
които Община Дупница има намерение да продаде”, със следния имот: Поземлен имот 
идентификатор 80491.501.61 /землище осемдесет хиляди четиристотин деветдесет и 
едно, кадастрален район петстотин и едно, имот шестдесет и едно/ село Червен брег, 
община Дупница, област Кюстендил, по кадастралната карта и кадастралните регистри, 
одобрени със Заповед 300-5-55/30.07.2004 година на Изпълнителен директор на Агенция по 
геодезия, картография и кадастър, последно изменение на кадастралната карта и 
кадастралните регистри, няма данни за изменение, с адрес: с.Червен брег, с площ: 422 кв.м 
/четиристотин двадесет и два квадратни метра/, с трайно предназначение на 
територията: Урбанизирана, начин на трайно ползване: Незастроен имот за жилищни 
нужди, предходен идентификатор: няма, номер по предходен план: 240 /двеста и 
четиридесет/,  квартал: 61 /шестдесет и първи/, парцел: XII /дванадесети/. 

2. Общински съвет Дупница взема решение за продажба чрез публичeн търг с явно 
наддаване на следния общински недвижим имот: Поземлен имот идентификатор 
80491.501.61 /землище осемдесет хиляди четиристотин деветдесет и едно, кадастрален 
район петстотин и едно, имот шестдесет и едно/ село Червен брег, община Дупница, 
област Кюстендил, по кадастралната карта и кадастралните регистри, одобрени със 
Заповед 300-5-55/30.07.2004 година на Изпълнителен директор на Агенция по геодезия, 
картография и кадастър, последно изменение на кадастралната карта и кадастралните 
регистри, няма данни за изменение, с адрес: с.Червен брег, с площ: 422 кв.м /четиристотин 
двадесет и два квадратни метра/, с трайно предназначение на територията: 
Урбанизирана, начин на трайно ползване: Незастроен имот за жилищни нужди, предходен 
идентификатор: няма, номер по предходен план: 240 /двеста и четиридесет/,  квартал: 61 
/шестдесет и първи/, парцел: XII /дванадесети/, с пазарна оценка  12 482. 00 лв. /дванадесет 
хиляди четиристотин осемдесет и два лева/, съгласно експертна оценка, изготвена от 
лицензиран оценител на недвижими имоти. 

3.Общински съвет Дупница определя: 
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3.1. Начална цена – утвърдената пазарна оценка по т.2 от решението. 

3.2. Размер на депозита за участие в търга – 1 248, 20 лв. /хиляда двеста 
четиридесет и осем лева и двадесет стотинки/, представляващи 10% от началната цена. 

3.3. Вид на търга – публичен търг с явно наддаване, чрез представяне от 
участниците на предложенията пред комисията в деня и часа, обявени за провеждане на 
търга. 

3.4. Стъпка на наддаване 10 % /десет процента/ от началната продажна цена.          

3.5. Публичният търг с явно наддаване да се проведе най-късно в 30-дневен срок от 
публикацията на обявяването му. 

4.Упълномощава кмета на Община Дупница да проведе процедурите и сключи 
договора за продажба. 

5. Общински съвет определя 30% от постъпленията от реализираната продажба 
съгл. т.2 от решението да се използва за финансиране за изграждането и за основен и 
текущ ремонт на социалната и техническата инфраструктура на територията на с. 
Червен брег, Община Дупница, Област Кюстендил.       

 

Точка 11 (Единадесета) 

274/17.05.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Продажба на земя - частна общинска собственост на собственика на законно 
построената в имота сграда – Николина Иванова Димитрова, находяща се в село 
Джерман  

Становища на комисиите: 
- ПК по икономическа и инвестиционна политика,бюджет и финанси  – положително 
 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

 
Общо гласували: 

"Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Асен Георгиев Пилев: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
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3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Георги Василев Георгиев: За 
7. Георги Василев Градевски: За 
8. Георги Василев Наумов: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Димитър Василев Крекманов: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Ивайло Валериев Петров: За 
13. Иван Методиев Танев: За 
14. Йонко Йорданов Гергов: За 
15. Йордан Крумов Йорданов: За 
16. Костадин Крумов Костадинов: За 
17. Костадин Михайлов Севдин: За 
18. Леонид Йосифов Хаздай: За 
19. Лорета Методиева Николова: За 
20. Мария Георгиева Соколова: За 
21. Миглена Йорданова Вельова: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Пламен Петров Соколов: За 
24. Първан Ангелов Дангов: За 
25. Светозар Благоев Тричков: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Тодор Димитров Василев: За 
28. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.8 и т.12 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 и чл. 52, ал.5, т.1 от Закона за 
местното самоуправление и местната администрация, чл.35, ал.3 и чл.41, ал.2 от 
Закона за общинската собственост, и чл.50, ал.1 и ал.2 от Наредбата за реда за 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество /приета с Решение 
№8/31.01.2008 год. на Общински съвет Дупница/, Об.С прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        №  81 

 1. Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 
имотите общинска собственост в Община Дупница за 2022 год. в част ІІІ, т.Б: “Имоти, 
които Община Дупница има намерение да продаде”, със следния имот: Урегулиран поземлен 
имот /УПИ/ I - 31 /първи, образуван от имот тридесет и едно/, квартал 28 /двадесет и 
осем/ по регулационния план на село Джерман, одобрен със Заповед №2415 от 02.06.1964 
год. на Председателя на Окръжен Народен съвет – Кюстендил, с урегулирана площ 831 кв. 
м. /осемстотин тридесет и един квадратни метра/. 
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2. Общински съвет Дупница взема решение за продажба на Урегулиран поземлен 
имот /УПИ/ I - 31 /първи, образуван от имот тридесет и едно/, квартал 28 /двадесет и 
осем/ по регулационния план на село Джерман, одобрен със Заповед №2415 от 02.06.1964 
год. на Председателя на Окръжен Народен съвет – Кюстендил, с урегулирана площ 831 кв. 
м. /осемстотин тридесет и един квадратни метра/ - частна общинска собственост по Акт 
за общинска собственост №1096/19.08.2003 год., вписан в Служба по вписвания под № 74, 
том 7, Вх. р-р №1885 от 01.09.2003 год., на парт. 1920 на Николина Иванова Димитрова, 
собственик на построената в имота жилищна сграда, съгласно Договор  от 30.04.1980 год. 
за отстъпено право на строеж, срещу заплащане на цена, в размер на  10 981 лв. /десет 
хиляди деветстотин осемдесет и един лева/, съгласно пазарна оценка, изготвена от 
оценител на недвижими имоти. 

3.Упълномощава кмета на Община Дупница да извърши процедурата и сключи 
договора  при продажна цена, съгласно утвърдената в т.2 от решението пазарна оценка, в 
размер на 10 981 лв. /десет хиляди деветстотин осемдесет и един лева/. 

4. Общински съвет определя 30% от постъпленията от реализираната продажба 
съгл. т.2 от решението да се използва за финансиране за изграждането и за основен и 
текущ ремонт на социалната и техническата инфраструктура на територията на с. 
Джерман, Община Дупница, Област Кюстендил.       

  

Точка 12 (Дванадесета) 

275/17.05.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне на част от общински имот – частна общинска собственост за временно 
и безвъзмездно управление на Изпълнителна Агенция по околна среда – гр.София  

Становища на комисиите: 
- ПК по икономическа и инвестиционна политика,бюджет и финанси  – положително 
- ПК по териториално устройство, строителство, комунални дейности, земеделие, 
екология, европейска интеграция, ред и сигурност – положително 

Изказвания: 

Г-жа Олга Китанова - зам. Кмет Изказване /Изказване кмет/ 
В случая се касае за заявление от агенцията, която ще изпълнява европейски проект и 

за целта и е необходим част от общински поземлен имот на която да постави билборд. В 
случая ще бъде засегнат 6 кв.м. от поземления имот който предоставяме за поставянето на 
билборд, което е срочно от 01.06.2022 г. до 05.02.2023 г. за около 6, 7 месеца. 

 
Д-р Пламен Соколов – общ. съветник: 
Явно община Дупница има практика безвъзмездно да предоставя собственост за 

ползване и мога да ви дам пример. Г-н Пилев, вие като човек който се занимава с 
орбанистика ще ме разберете. От времето на Асен Пилев е продадена банята, 20 години 
мисля че стават. В момента задавам въпрос представляваща институцията Кмет заради това, 
че не само тротоара, а и 30 см. от платното са заети, инвеститора заплаща ли нещо на 
общината около този терен. Нищо не е в контекста. Ако си приближен на общината за тебе 



33 
 

действат едни права и правила, а ако си срещу общината действат други правила. В случая 
ми е интересно този инвеститор за тия 20 години 1 лв. платил ли е? 

 
Г-жа Олга Китанова – за Кмет: 
Аз бих искала да ви отговоря тъй като въпроса ви беше конкретно по докладната. Да, 

в случая се предоставя безвъзмездно ползването на имота и това е обикновено практика 
когато се касае за държавни структури. А в случая мога да ви изчета какъв проект ще бъде 
промотиран на този билборд „Рехабилитация и доизграждане на мониторингови пунктове за 
контрол и оперативен мониторинг на качеството на подземните води“. Тъй като се касае 
отново за проект който така е в обществен интерес сме счели за адекватно безвъзмездното 
предоставяне. Всички частни инвеститори работят по официалните наредби, тарифи за 
съответния ОбС, да взима решение за това. 

Благодаря. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Д-р Соколов, много ви моля. Ако желаете да получите конкретен отговор, моля всеки 

общ. съветник включително г-жо Караганова, има право съгласно ЗМСМА да получава 
информация от общински и държавни органи. Всеки. Като си подаде по надлежния ред 
съответните въпроси. Така, че д-р Соколов дали се плаща или не се плаща, вие може да 
попитате официално и да получите отговор. Дали водомери се сменяват или не се 
сменяват………. Сега е модерно да се гледа гугъл, но вместо да гледате сайта на В и К 
можете да попитате управителката на В и К. Имате пълни права съгласно Закона да се 
възползвате и да попитате. 

Аз също имам една реплика към г-жа Китанова. Видях проекта за изследване на 
мониторинг на подземните води и много ми се иска Агенцията, нека си постави билборда 
твърде дребно е това, ясно е. Ама може ли да започне с изследвания на подземните води в 
зоната на Баланово и Палатово и подземните и надземните и всички отровени води, които 
застрашават живота на цялата зона на децата и аз не знам как я мислят в МОСВ и в 
Агенцията за околна среда, защото вече колко години там е ясно, доказано, доказано от РЗИ 
не от нас, че водата е замърсена. Не просто, че не става за пиене, тя не става и за миене. И 
това е доказано и никой не си мърда пръста. И говорим за проекти за асоциации, за води, а 
хората в Баланово не могат да си измият ръцете и не могат да си измият чашата. Така, че 
пожелавам успех на проекта и дано започнат от Палатово и Баланово. 

 
Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 25, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

 
Общо гласували: 

"Броя" 

За 25 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
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3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Венелин Раймонд Коларов: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Красимиров Градевски: За 
9. Димитър Василев Крекманов: За 
10. Емил Димитров Гущеров: За 
11. Ивайло Валериев Петров: За 
12. Иван Методиев Танев: За 
13. Йонко Йорданов Гергов: За 
14. Йордан Крумов Йорданов: За 
15. Костадин Крумов Костадинов: За 
16. Костадин Михайлов Севдин: За 
17. Леонид Йосифов Хаздай: За 
18. Лорета Методиева Николова: За 
19. Мария Георгиева Соколова: За 
20. Миглена Йорданова Вельова: За 
21. Павел Ангелов Коларски: За 
22. Светозар Благоев Тричков: За 
23. Станислав Христов Павлов: За 
24. Тодор Димитров Василев: За 
25. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.12, ал.3 от Закона за общинската собственост, чл.12, 
ал.2 от Наредба за реда и условията за придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество и чл.8, ал.9 от Закона за общинската собственост, чл.60, ал. 1 от 
АПК, Об.С прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        №  82 

 1.Допълва Годишна програма за управление и разпореждане с имоти общинска 
собственост в Община Дупница за 2022г., раздел III, б.Ж.: „Имоти, които Община 
Дупница има намерение да предостави за управление“, със следния имот: поземлен имот с 
идентификатор 65245.610.108 /землище шестдесет и пет хиляди двеста четиридесет и 
пет, кадастрален район шестстотин и десет, имот сто и осем/ по кадастралната карта 
и кадастралните регистри на с.Самораново, област Кюстендил, Община Дупница, 
одобрена със Заповед № 300-5-61/05.08.2004г. на Изпълнителния директор на Агенция по 
геодезия, картография и кадастър, вид територия: земеделска, начин на трайно ползване: 
друг вид земеделска земя, с площ от 24 692 кв.м. – частна общинска собственост, съгласно 
Акт за общинска собственост №5401/01.07.2020г., вписан в Служба по вписванията към 
Агенция по вписванията с вх.рег.№3113, акт №22, том 13, дело №1287 от 04.09.2020г. 
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2.Общински съвет Дупница дава съгласие да бъде временно и безвъзмездно 
предоставен за управление на Изпълнителна Агенция по околната среда,  общински 
поземлен имот - с идентификатор 65245.610.108 /землище шестдесет и пет хиляди 
двеста четиридесет и пет, кадастрален район шестстотин и десет, имот сто и осем/ по 
кадастралната карта и кадастралните регистри на с.Самораново, област Кюстендил, 
Община Дупница, одобрена със Заповед № 300-5-61/05.08.2004г. на Изпълнителния 
директор на Агенция по геодезия, картография и кадастър, вид територия: земеделска, 
начин на трайно ползване: друг вид земеделска земя, с площ от 24 692 кв.м. – частна 
общинска собственост, съгласно Акт за общинска собственост №5401/01.07.2020г., 
вписан в Служба по вписванията към Агенция по вписванията с вх.рег.№3113, акт №22, 
том 13, дело №1287 от 04.09.2020г., за периода от 01.06.2022г. до 05.02.2023г., с цел: 
поставяне на временен билборд с площ до 6.00 кв.м., съгласно одобрена схема от гл.арх. на 
Община Дупница за информиране на обществеността с реализацията на трета дейност 
„Рехабилитация и доизграждане на мониторингови пунктове за контролен и оперативен 
мониторинг на качеството на подземните води“ по проект „Подобряване на 
мониторинга и химичното състояние на подземните води“. 

3.Упълномощава Кмета на Община Дупница да издаде Заповед и сключи Договор за 
безвъзмездно управление на общински недвижим имот, представляващ поземлен имот с 
идентификатор 65245.610.108 /землище шестдесет и пет хиляди двеста четиридесет и 
пет, кадастрален район шестстотин и десет, имот сто и осем/ по кадастралната карта 
и кадастралните регистри на с.Самораново, област Кюстендил, Община Дупница, 
одобрена със Заповед № 300-5-61/05.08.2004г. на Изпълнителния директор на Агенция по 
геодезия, картография и кадастър, вид територия: земеделска, начин на трайно ползване: 
друг вид земеделска земя, с площ от 24 692 кв.м. – частна общинска собственост, съгласно 
Акт за общинска собственост №5401/01.07.2020г., вписан в Служба по вписванията към 
Агенция по вписванията с вх.рег.№3113, акт №22, том 13, дело №1287 от 04.09.2020г. за 
поставяне на временен билборд с площ до 6.00 кв.м., съгласно одобрена схема от гл.арх. на 
Община Дупница за информиране на обществеността с реализацията на трета дейност 
„Рехабилитация и доизграждане на мониторингови пунктове за контролен и оперативен 
мониторинг на качеството на подземните води“ по проект „Подобряване на 
мониторинга и химичното състояние на подземните води“. 

4.Допуска предварително изпъление на настоящото решение, съгласно чл.60, ал.1 
от АПК.  

Точка 13 (Тринадесета) 

276/17.05.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Решение за продажба на поземлен имот с идентификатор 68789.603.397 по 
кадастралната карта на град Дупница, улица “Самоковско шосе”, с площ 2 519 
квадратни метра  

Становища на комисиите: 
- ПК по икономическа и инвестиционна политика,бюджет и финанси  – положително 
- ПК по териториално устройство, строителство, комунални дейности, земеделие, 
екология, европейска интеграция, ред и сигурност – положително 

Изказвания: 
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Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми колеги. 
Г-н Председател. 
Г-жа Китанова. 
Взимам думата по тази докладна тъй като част от докладните които преди малко 

разгледахме и разглеждаме се коментира дали е защитен интереса на общинската 
собственост, как процедираме ние като общ. съветници, относно да защитаваме интереса на 
гражданите на Дупница. Конкретно по тази докладна. Цената която е заложена е близо 32 лв. 
при положение, че става въпрос за един район в който не винаги е имало голям 
икономически инвеститорски интерес. Така, че преди малко коментирахме когато се 
преотдава или се взима да се ползва от държавна институция, ето вече говориме за нещо 
което общината даже дано има да не предизвикваме както за жилищата при Военна болница, 
разбрахме, че там има доста засилен интерес. Така, че гражданите могат да бъдат спокойни, 
че ние общ. съветници защитаваме икономическия интерес на общината. 

На икономическа комисия дебатирахме. Има и последваща докладна която  също 
цената е доста сериозна. 

Благодаря. 
 
Пламен Петров Соколов /МК „Движение заедно за промяна“/ - Реплика 

/Реплика/ към: Емил Димитров Гущеров 
Ние се превръщаме в някакъв нотариат, само да подпечатваме докладни и решения и 

от там нататък ви казвам, че си задавам въпроса какъв е смисъла да идваме тоя ден да не сме 
на работа, тия които пазарно си изкарваме парите. Защо реплика? Г-н Гущеров, ние сме 
абсолютно спокойни, аз поне съм спокоен. Партия ГЕРБ мисли за нашето бъдеще. Спокоен 
съм. Колкото повече има възможност да се краде, толкова по-добре. Аз съм спокоен. За 
съжаление живота ни мина и минава. За съжаление. Едни ставаме на 60 години, други идвате 
към нас. За съжаление. И ще ви кажа защо казвам това нещо, че съм спокоен. Спокоен съм 
снощи беше на площада една моя семейна приятелка и след мероприятието отидохме и 
поговорихме. Не знам някой от общ. съветници, аз отидох отстрани да свърши 
мероприятието за да я взема да отидем на вечеря. И мога да ви кажа какво видях в очите и. 
Мъка. Това не е Дупница. Трагедия. Това просто не е Дупница. А за спокойствието съм 
толкова спокоен, че няма до къде повече. Във всяко едно отношение града ни с всеки 
изминат ден търпи деструкция.   

 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Процедурно предложение /Процедурно 

предложение/ "Прекратяване на заседанието" 
Процедурата г-н Костадинов е към вас по начина на водене на заседанието. 

Позволявате за поледен път колеги общ. съветници  да използват нелицеприятни и обидни 
термини без да взимате никакво отношение по темата и допринасяте за изкуствено 
напрежение в залата, като позволявате по теми които не са в дневния ред да се изказват 
колеги. 

Благодаря. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря ви г-н Гущеров. Няма такава процедура, но имате право да направите 

забележка. Д-р Соколов, наистина моля ви. Думи като крадене и т.н. могат да предизвикат 
съдебни реакции. Миналия път обидихте една от служителките и тя после си беше подала 
оставка. Всяко едно изказване от микрофона води до ……… за нас може да е ежедневие и 
ние може да сме по-дебелокожи и по-нечувствителни политиците, но хората наистина гледат 
и чуват какво се говори тук и това влияе. И аз разбирам, че вие използвате да влияете и 
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всички го правим, но нека да бъдем малко по-обрани в изказа. Прав е г-н Гущеров. Думи 
като крадете, като еди какво си не са на нивото на един ОбС. Наистина много ви моля не 
искам да се стига до забележки, до разправии. Г-н Гущеров, гледам по толерантно и по 
широко така да гледаме на нещата, но имате основание наистина да ми направите забележка, 
защото наистина такива думи са недопустими. 

Имате отговор на реплика. Заповядайте. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Отговор на реплика /Дуплика/ към: 

Пламен Петров Соколов 
Уважаеми колеги, репликата ми е към г-н Соколов. Когато колеги тук в залата се 

изказваме по теми свързани с инвестиционни намерения, както миналата година тука имаше 
една сесия в началото на годината и предизвикваме инвеститорите с нелицеприятни обидни 
реплики или коментари на кого са човек, може да извадим протокол от тази сесия. С подобни 
изказвания, че в града ни не се случва нищо, това означава, че някой живее в пълна мъгла. 
Ели пък може би под давление на мнения на близки други граждани, познати които се 
връщат от други градове разказвайки му за начина на живот там, той през своята призма 
взима такова мнение. Нека не заблуждаваме както гражданите, така и потенциалните 
инвеститори, че нищо не се случва в Дупница. Това е пълна лъжа.  

Благодаря. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря ви г-н Гущеров. Споделям вашето мнение. Дори факта, че този дори бих 

казал неатрактивен имот има заявен интерес, потвърждение на думите които казах преди 
няколко точки. 

Моля г-н юриста Попов, дайте малко разяснение. Има технически въпрос. 
 
Адв. Милен Попов – юрист: 
Благодаря г-н Председател. 
В т. 2 когато определя ОбС и утвърждава пазарната оценка изготвена от оценител, 

пазарната оценка изготвена от оценител и приложена към докладната записка е в размер на 
78 144 без ДДС. В докладната записка това не е посочено като би следвало да се 
конкретизира и да бъде 78 144 без ДДС, за да няма правни проблеми при Областния 
управител. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Моля като вносител г-жа Китанова, съгласна ли сте да се поправи проекто решението 

в т.2 предпоследното изречение след 78 144 лв. затваряме скобата да се допише без ДДС. 
 

Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 1 приема се 
точката. 

 
Общо гласували: 

"Броя" 

За 27 

Против 0 
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Въздържали се 1 

1. Александър Димитров Анин: Въздържал се 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Венелин Раймонд Коларов: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Емил Димитров Гущеров: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Методиев Танев: За 
15. Йонко Йорданов Гергов: За 
16. Йордан Крумов Йорданов: За 
17. Костадин Крумов Костадинов: За 
18. Костадин Михайлов Севдин: За 
19. Леонид Йосифов Хаздай: За 
20. Лорета Методиева Николова: За 
21. Мария Георгиева Соколова: За 
22. Миглена Йорданова Вельова: За 
23. Павел Ангелов Коларски: За 
24. Първан Ангелов Дангов: За 
25. Светозар Благоев Тричков: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Тодор Димитров Василев: За 
28. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.8 и т.12 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация, чл.8, ал.9, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 от 
Закона за общинската собственост и чл.76 от Наредбата за реда за придобиване, 
управление и разпореждане с общинско имущество /приета с Решение №8/31.01.2008 год. 
на Общински съвет Дупница/, Об.С прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        №  83 

 1.  Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 
имотите общинска собственост в Община Дупница за 2022 год. в част ІІІ, т.Б: “Имоти, 
които Община Дупница има намерение да продаде”, със следния имот: Поземлен имот с 
идентификатор №68789.603.397 /шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и 
девет, кадастрален район шестстотин и три, имот триста деветдесет и седем/ град 
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Дупница, община Дупница, област Кюстендил по кадастрална карта и кадастралните 
регистри, одобрена със Заповед №300-5-56/30.07.2004 год. на Изпълнителния директор на 
Агенция по геодезия, картография и кадастър, последно изменение на кадастралната карта 
и кадастралните регистри, засягащо поземления имот: няма данни за изменение, с адрес на 
поземления имот: гр.Дупница, с площ: 2 519 /две хиляди петстотин и деветнадесет/ 
квадратни метра, с трайно предназначение на територията: Урбанизирана, начин на 
трайно ползване: За друг вид застрояване, предишен идентификатор: няма, номер по 
предходен план: 489 /четиристотин осемдесет и девет/. 

2. Общински съвет Дупница взема решение за продажба чрез публичeн търг с явно 
наддаване на следния общински недвижим имот: Поземлен имот с идентификатор 
68789.603.397 /шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и девет, кадастрален 
район шестстотин и три, имот триста деветдесет и седем/ град Дупница, община 
Дупница, област Кюстендил по кадастрална карта и кадастралните регистри, одобрена 
със Заповед №300-5-56/30.07.2004 год. на Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, 
картография и кадастър, последно изменение на кадастралната карта и кадастралните 
регистри, засягащо поземления имот: няма данни за изменение, с адрес на поземления имот: 
гр.Дупница, с площ: 2 519 /две хиляди петстотин и деветнадесет/ квадратни метра, с 
трайно предназначение на територията: Урбанизирана, начин на трайно ползване: За друг 
вид застрояване, предишен идентификатор: няма, номер по предходен план: 489 
/четиристотин осемдесет и девет/, с пазарна оценка  78 144 лв. /седемдесет и осем хиляди 
сто четиридесет и четири лева/ без ДДС, съгласно експертна оценка, изготвена от 
лицензиран оценител на недвижими имоти. 

3.Общински съвет Дупница определя: 

3.1. Начална цена – утвърдената пазарна оценка по т.1 от решението. 

3.2. Размер на депозита за участие в търга – 7 814, 40 лв. /седем хиляди осемстотин 
и четиринадесет лева и четиридесет стотинки/, представляващи 10% от началната цена. 

3.3. Вид на търга – публичен търг с явно наддаване, чрез представяне от 
участниците на предложенията пред комисията в деня и часа, обявени за провеждане на 
търга. 

3.4. Стъпка на наддаване 10 % /десет процента/ от началната продажна цена.          

3.5. Публичният търг с явно наддаване да се проведе най-късно в 30-дневен срок от 
публикацията на обявяването му. 

4.Упълномощава кмета на Община Дупница да проведе процедурите и сключи 
договора за продажба. 

  

Точка 14 (Четиринадесета) 

277/17.05.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
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на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона 
за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 
земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен с имот проектен 
идентификатор № 65245.6.576, образуван от поземлен имот с идентификатор 
65245.6.293 по картата на възстановената собственост на село Самораново.  

Становища на комисиите: 
- ПК по икономическа и инвестиционна политика,бюджет и финанси  – положително 
- ПК по териториално устройство, строителство, комунални дейности, земеделие, 
екология, европейска интеграция, ред и сигурност – положително 
 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 29, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

 
Общо гласували: 

"Броя" 

За 29 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Бойко Олегов Христов: За 
5. Валентина Василева Караганова: За 
6. Венелин Петков Иванов: За 
7. Венелин Раймонд Коларов: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Василев Градевски: За 
10. Георги Василев Наумов: За 
11. Георги Красимиров Градевски: За 
12. Димитър Василев Крекманов: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Лорета Методиева Николова: За 
22. Мария Георгиева Соколова: За 
23. Миглена Йорданова Вельова: За 
24. Павел Ангелов Коларски: За 
25. Първан Ангелов Дангов: За 
26. Светозар Благоев Тричков: За 
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27. Станислав Христов Павлов: За 
28. Тодор Димитров Василев: За 
29. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби към Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 
земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, бр.61 от 2016 год.) и чл.45ж, ал.2 от 
Правилника за прилагане на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 
земи, Об.С прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        №  84 

 1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 
поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници на наследниците на Васил Пенев 
Виячев съгласно Решение № С - 447/22.03.2011 г. по заявление с вх. № 6330/10.03.1992 г., на 
Поземлена  комисия - гр. Дупница  и скица-проект № 15-1246721-16.11.2021 г., както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 65245.6.576 образуван от поземлен имот 
с идентификатор 65245.6.293 по кадастралната карта на село Самораново с адрес на 
поземления имот: село Самораново, Община Дупница, Област Кюстендил, местност 
“Абдикини ливади” с площ 4.126 дка, трайно предназначение на територията: Земеделска, 
начин на трайно ползване: Нива. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

  

Точка 15 (Петнадесета) 

278/17.05.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Решение за продажба на поземлен имот с идентификатор 68789.608.438 по 
кадастралната карта на град Дупница, улица “Свети Иван Рилски” №213, с площ 678 
квадратни метра.  

Становища на комисиите: 
- ПК по икономическа и инвестиционна политика,бюджет и финанси  – положително 
- ПК по териториално устройство, строителство, комунални дейности, земеделие, 
екология, европейска интеграция, ред и сигурност – положително 
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Изказвания: 

Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми колеги. 
Позволявам си отново да поискам думата свързана с докладна, която е свързана с 

продажба на общински имот и за да подчертая това което преди малко го казахме и най вече 
за гражданите. Имот около 600 кв. сумата 57 000 лв., близо по 85 лв. на кв. м. А включвайки 
това, че имота граничи в задната си част с ж.п. линията, т.е. инвеститорския интерес го има. 
И нека да не се връщаме като преди двадесетина години, когато един Министър-Председател 
заяви за бога не купувайте, ние нека да призовем не само дупничани но и потенциални 
инвеститори, купувайте в Дупница има потенциал. И заявките за обекта който  беше в 
предната докладна в така наречената Пич махала, видяхме на каква сума е предложен и има 
заявен интерес. Така, че нека сами да не предизвикваме, че няма такива интереси, че нищо не 
се случва. Отново се връщам към тези думи, защото по този начин ние отблъскваме едва ли 
не тука е някое тихо скромно място, където няма потенциал за бизнес. Напротив. Както и вие 
споменахте автокъщите, заявките за фотоволтаици показва, че в тия тежки времена с 
изключително голяма инфлация благодарение на партия от двама души се случват в Дупница 
положителни неща. 

Благодаря. 
 
Станислав Христов Павлов /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/ 
Благодаря. 
Г-н Председател. 
Уважаеми колеги. 
ГЕРБ искат да сложим розовите очила и всички да им ръкопляскаме. Не мога да се 

съглася. Аз взимам думата по докладната защото става въпрос за ул. „Свети Иван Рилски“. 
Това е основна артерия на града, опира до центъра, до Кауфланд, покрай гарата и т.н. един 
наболял проблем искам да засегна с бездомните кучета, или нерегистрирани кучета или 
както искате го наречете. Има маркирани има немаркирани. Дори на Майските празници на 
културата на които имаше много добри изяви, хора от други градове, които бяха дошли да 
гледат……… В смисъл дупничани, но живеещи в София и т.н. пострадаха от тези кучета. 
Децата им пострадаха за справки спешна помощ. Всеки ден имаше нахапани деца със 
синини, рани и т.н. и моето впечатление е, че общината не прави нищо по въпроса. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н Павлов, обсъждаме продажба на общински имот. Какво общо има продажбата на 

общински имот с кучетата? 
 
Станислав Христов Павлов /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/ 
Ами общото е основната артерия на града Кауфланд, „Свети Иван Рилски“ опира до 

центъра на града, бездомните кучета ходят където си искат. Дори спят тука по градинките 
около нас. Продавачите на магазини се възмущават. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Ще направя специална забележка на уличните кучета да не ходят там където си искат. 
Г-н Павлов, много ви моля най добронамерено. Обсъждаме продажба на имот. Това е 

много важно. 
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Станислав Христов Павлов /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/ 
Вие не знам дали можете да обърнете внимание г-н Председател, но общината може 

да обърне внимание. В смисъл общинска администрация. И изказването ми е насочено към 
общинска администрация да се вземат мерки защото не е приятно. Хората се обръщат и към 
нас, нали сме общ. съветници. С това изказване идват при нас. Нали сте общ. съветници, 
какво ще направите? Ние гласуваме едни пари на предходната сесия немалко за кучетата, за 
справяне на проблема с кучетата. За съжаление за децата бяха пак по-малко отколкото за 
кучетата парите и на среща нищо, поне до момента. 

Благодаря.   
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Реплика /Реплика/ към: Станислав 

Христов Павлов 
Моля ви ако обичате за тишина. Реплика г-н Павлов. Като ще е за кучета да е за 

кучета. В унисон с казаното от г-н Гущеров, аз темата за кучетата многократно сме 
коментирали. Дупница е пример как една община се грижи за кучетата и стотиците хиляди 
левове, които даваме от парите на дупничани за кучетата на много други общини. Защо не 
направите подобна забележка на Бобов дол на Сапарева баня където няма никакъв приют. 
Сега да направите колаборация при положение, че ОбС ще се опита да продаде един имот и 
да вземе максимално пари и вие да заченете темата за кучетата в този контекст е меко казано 
несериозно сега. Това ли ще прочетат хората в медиите утре. ОбС продава общински имот 
ама там има много бездомни кучета. Така ли помагате на начина да вземем повече пари? 
Разбира се, че има много бездомни кучета. Много пъти сме говорили по темата. Много пари 
даде ОбС за тях. Разбира се, че имате право да обърнете внимание на администрацията да 
засели тази дейност макар, че аз вече не знам как да я засили повече, но недейте така 
непричон така да стоите като някакъв външен човек. Това сме говорили десетки, стотици 
пъти. Нали ако искате може да предложите една значителна сума от общинския бюджет за 
справяне с проблема, защото други начини освен сума не виждам и така да решим проблема. 
Разбира се, че гласувахме, но много ви моля много е некоректно точно на тази точка да 
засегнете. И завършвам. Преди малко г-н Гущеров ми направи забележка за воденето, аз все 
гледам мир да бъде и добро. Обаче наистина сега говорим за продажба, вие кучетата. 
Можеше в обръщението преди приемане на дневния ред след В и К да си засегнете кучетата, 
да си засегнете още такива други теми. 

Г-н Гущеров за реплика. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Станислав 

Христов Павлов 
Г-н Председател. 
Колеги. 
Розовите очила може би са в офиса на БСП, тъй като те сигурно гледат на национално 

ниво управлението и се радват на инфлацията и на супер мерките, които взима 
правителството с тяхно участие. Аз тука в община Дупница гледам с абсолютно реални 
очила и виждам икономически интерес. И другото г-н Костадинов към вас е. Използвам 
репликата. Моля ви на председателски съвет с председателите на групи уточнете, че по 
дадена докладна се изказват хората, колегите по темата.защото сега аз мога да питам моите 
приятели да използвам тука ефирното време на кабелната телевизия „Утре ще гледаме ли 
заедно мача приятели?. Защото всеки си го превръща тука в говорилня по тема която изобщо 
не се отнася към дадената тема. 

Благодаря. 
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Станислав Христов Павлов /КП „БСП за България“/ - Отговор на реплика 
/Дуплика/ към: Емил Димитров Гущеров 

Благодаря г-н Председател. 
Ами един вид да опровергая г-н Гущеров. Тъй като парите които гласуваме за 

справяне на всеки един проблем в общината, включително и този за кучетата, идват и от 
продажби. Ние гласуваме почти всички продажби, ако направите една справка. Така, че ние с 
нашите гласове несме лишили общината от средства за справяне с проблема и искаме 
резултат. Така, че мисля, че уместно ми беше изказването дори и по тази точка. Защото ние 
отново ще гласуваме за продажбата и за инвестицията, но не виждаме резултата от събраните 
средства от тези продажби. 

Благодаря. 
 

Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 1 приема се  
точката. 

 
Общо гласували: 

"Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 1 

1. Александър Димитров Анин: Въздържал се 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Венелин Раймонд Коларов: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Емил Димитров Гущеров: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Методиев Танев: За 
15. Йонко Йорданов Гергов: За 
16. Йордан Крумов Йорданов: За 
17. Костадин Крумов Костадинов: За 
18. Костадин Михайлов Севдин: За 
19. Леонид Йосифов Хаздай: За 
20. Лорета Методиева Николова: За 
21. Мария Георгиева Соколова: За 
22. Миглена Йорданова Вельова: За 
23. Павел Ангелов Коларски: За 
24. Пламен Петров Соколов: За 
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25. Първан Ангелов Дангов: За 
26. Светозар Благоев Тричков: За 
27. Станислав Христов Павлов: За 
28. Тодор Димитров Василев: За 
29. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.8 и т.12 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация, чл.8, ал.9, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 от 
Закона за общинската собственост и чл.76 от Наредбата за реда за придобиване, 
управление и разпореждане с общинско имущество /приета с Решение №8/31.01.2008 год. 
на Общински съвет Дупница/, Об.С прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        №  85 

 1.  Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 
имотите общинска собственост в Община Дупница за 2022 год. в част ІІІ, т.Б: “Имоти, 
които Община Дупница има намерение да продаде”, със следния имот: Поземлен имот с 
идентификатор № 68789.608.438 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин 
осемдесет и девет, кадастрален район шестстотин и осем, поземлен имот четиристотин 
тридесет и осем/ по кадастралната карта и кадастралните регистри на гр.Дупница, 
одобрени със Заповед № 300-5-56/30.07.2004 год. на Изпълнителния директор на Агенция по 
геодезия, картография и кадастър, изменена със Заповед № КД-14-10-241/14.07.2009 год. на 
Началник Служба по геодезия, картография и кадастър - Кюстендил, с адрес на поземления 
имот: гр.Дупница, ул.”Свети Иван Рилски” №213, площ 678 кв.м /шестстотин седемдесет 
и осем квадратни метра/, трайно предназначение на територията: “Урбанизирана”, начин 
на трайно ползване: “За търговски обект, комплекс”, предишен идентификатор: няма, 
номер по предходен план: няма, без съдържащата се в имота сграда. 

 2.  Общински съвет Дупница взема решение за продажба чрез публичeн търг с явно 
наддаване на следния общински недвижим имот: Поземлен имот с идентификатор № 
68789.608.438 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и девет, 
кадастрален район шестстотин и осем, поземлен имот четиристотин тридесет и осем/ по 
кадастралната карта и кадастралните регистри на гр.Дупница, одобрени със Заповед № 
300-5-56/30.07.2004 год. на Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и 
кадастър, изменена със Заповед № КД-14-10-241/14.07.2009 год. на Началник Служба по 
геодезия, картография и кадастър - Кюстендил, с адрес на поземления имот: гр.Дупница, 
ул.”Свети Иван Рилски” №213, площ 678 кв.м /шестстотин седемдесет и осем квадратни 
метра/, трайно предназначение на територията: “Урбанизирана”, начин на трайно 
ползване: “За търговски обект, комплекс”, предишен идентификатор: няма, номер по 
предходен план: няма, без съдържащата се в имота сграда, с пазарна оценка  57 552 лв. 
/петдесет и седем хиляди петстотин петдесет и два лева/, съгласно експертна оценка, 
изготвена от лицензиран оценител на недвижими имоти. 

3.Общински съвет Дупница определя: 
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3.1. Начална цена – утвърдената пазарна оценка по т.1 от решението. 

3.2. Размер на депозита за участие в търга – 5 755, 20 лв. /пет хиляди седемстотин 
петдесет и пет лева и двадесет стотинки/, представляващи 10% от началната цена. 

3.3. Вид на търга – публичен търг с явно наддаване, чрез представяне от 
участниците на предложенията пред комисията в деня и часа, обявени за провеждане на 
търга. 

3.4. Стъпка на наддаване 10 % /десет процента/ от началната продажна цена.          

3.5. Публичният търг с явно наддаване да се проведе най-късно в 30-дневен срок от 
публикацията на обявяването му. 

4.Упълномощава кмета на Община Дупница да проведе процедурите и сключи 
договора за продажба. 

Точка 16 (Шестнадесета) 

279/17.05.2022 г.  
   Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Отмяна на т.8.1, т.20, т.20.1, т.20.2, т.20.3 и т.20.5 от Решение №34 / 19.04.2022г.на 
Общински съвет-Дупница.     

Становища на комисиите: 
- ПК по образование и култура  – положително 
- ПК по икономическа и инвестиционна политика,бюджет и финанси  – положително 
- ПК по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси - положително 
- ПК по спорт, туризъм, младежки дейности, международни отношения и връзки с 
неправителствени организации – положително 
- ПК по териториално устройство, строителство, комунални дейности, земеделие, 
екология, европейска интеграция, ред и сигурност – положително 

 

Изказвания: 

Г-жа Олга Китанова - зам. Кмет Изказване /Изказване кмет/ 
Благодаря г-н Председател. 
Разговаряли сме по темата и с юристите на областна управа, знаем къде е възникнал 

проблема. Тези точки са били отменени преди години в бюджета на община Кюстендил и от 
там нататък се е наложил този прецедент да не бъдат включвани по този начин в общинските 
бюджети. Така, че в случая и при нас отпадат. Касае се, не зная дали сте запознати, но мога 
да кажа естеството на точките и проблема. Касае се за предоставяне на временни безлихвени 
заеми от бюджетната сметка на общината към извънбюджетната. Т.е. при разплащане на 
европейски проекти. Искането на областта е за всеки отделен проект, когато гласуваме тези 
проекти да бъде включени в решението за кандидатстване на проект или за приключване на 
проекта, възможността общината да прехвърля средства от едната към другата сметка за 
приключване на своите европейски проекти. Това е естеството на точките. 
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Валентина Василева Караганова /КП „БСП за България“/ - Изказване 
/Изказване/ 

Уважаеми г-н Председател. 
Уважаема г-жо Кмет. 
Уважаеми колеги. 
Намирам за пълно основателно връщането на докладната от областния управител. 

Благодаря за което, защото явно както не трябва работят сайтовете и хората да се 
информират от тях, така трябва да се работи и по бланки според вас. Именно тези точки 
провокираха в мен въпросите които зададох на сесията когато приехме общинския бюджет. 
Има ли намерение общината изобщо да тегли някакви кредити. Още повече, че тогава имаше 
засилени медийни публикации, че трябва да се мисли по този въпрос. Така, че ще подкрепя 
докладната и благодаря на областния управител. 

 
Г-жа Олга Китанова - зам. Кмет Изказване /Изказване кмет/ 
Бих искала да обърна внимание, че тук не става въпрос за теглене на кредити, а тук 

става въпрос за опериране на общината от собствени средства и прехвърлянето им от една 
сметка в друга сметка. Налични средства на общината. Не става въпрос за теглене на 
кредити. Когато се извършва самата счетоводна операция прехвърляне от една в друга 
сметка това се води като кредит от едната към другата сметка. Това е вътрешна операция. Не 
касае теглене на външен заем или кредит. По никакъв начин. 

 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Валентина 

Василева Караганова 
Уважаеми колеги. 
И на предната сесия се обърнах към г-жа Караганова, дама е и не искам да се обиди по 

някакъв начин, но нека докладните бъдат подробно обяснени на комисии и запознаване. 
Както чухте отговора и тъй като се връщате на сесията за бюджета и споменавате, че винаги 
гласувате за, искам да припомня на гражданите на Дупница как гласува цялата група на БСП 
против и въздържали се. И ако не бяхме останалите съветници подкрепили бюджета сега 
общината трябваше да работи с една дванадесета от бюджета за миналата година. Т.е. с 
4 000 000  по-малко, т.е. при високата инфлация и благодарение на вашето управление в 
национален мащаб да не могат детските градини, училищата, всички социални функции на 
общината да бъдат изпълнявани. Така, че когато се изказвате, моля бъдете конкретни и не 
слагайте розовите очила.  

Благодаря. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Реплика /Реплика/ към: Валентина 

Василева Караганова 
Г-жо Караганова, много ви е страх от думичката кредит и мен също. Днес например 

ОбС в Благоевград има знаете една скандална точка за теглене на 17 бяха 27 000 000, там има 
граждански протести, неподчинение и т.н. от друга страна обаче хубаво му благодарите на 
областния управител и аз му благодаря, макар, че не считам, че думата е благодарност. Също 
не съм съгласен тука в мотива на докладната на кмета, че това не намира практическо 
приложение. Да истината е, че не намира практическо приложение обаче ако трябва да кажа 
моя прочит на нещата бяха години след 2011 когато наистина беше еквилибристики, когато 
знаете какви времена бяха. Нямаше една стотинка за нищо и тогава се е налагало да се 
правят такива вътрешни промени и така. Макар, че не е взиман никога кредит без искане от 
ОбС. Сега обаче 10 години да приемаме бюджета по един начин и всеки път юриста на 
областта да са го приемали по този начин и сега пък да ги върнат, малко ми се струва на мен 
лично като заяждане. Като някаква така леко политическо пощипване, както се пощипвате 
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вие с г-н Гущеров например. Така като чели някой се опитва да подщипва Дупница и това 
няма как да съм доволен от това нещо. Нима преди това не е имало юристи на областта или 
те са се сменили. Не съм обсъждал с областния управител, но лично аз винаги когато 
областния управител отмени някакво решение или част от решение не съм доволен и съм 
готов да се боря. Мнението на кмета и на екипа му е, че наистина тези точки не се ползват 
вече. Бяха времена когато се ползваха. Когато се чудеха от къде да си изсмукат 0,50 ст. от 
пръстите, с извинение. Сега обаче вече те не се ползват и те могат да си позволят и да ги 
няма тези точки в бюджета. 

Това е моят прочит и реплика към вас. 
 
Пламен Петров Соколов /МК „Движение заедно за промяна“/ - Реплика 

/Реплика/ към:  Емил Димитров Гущеров 
Г-н Председател. 
Пусна ме. Да ви кажа как ме пусна. Така както преди години в една софийска зала 

поканиха хора за получаване на таблети. И така ме пусна системата. Между другото за 
протокола да ви кажа, таблета ми грее страхотно. В момента говоря сериозно. Не знам каква 
е причината. Да не би да е опит за атентат срещу мен това нещо. 

А иначе що се отнася за репликата. Моля ви г-н Председател апелираме за сериозност 
в залата. В момента парите за детските градини благодарение на тази власт която управлява в 
момента държавата са дилигиран бюджет. За протокола, за хората, това означава целеви 
пари. Идват и директно отиват в детската градина. Никакви пари от местния бюджет не 
отиват в детските градини. За всяко българско дете държавата взе решение да получава 
определена сума пари. Родителите не плащат такса в детска градина. Издръжката е 
делигирана. Какви са тия неща? Моля ви се. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря д-р Соколов. 
Само, че как щеше да стане това ако не беше приет бюджета? Щеше да стане, въпроса 

е как. 
 
Георги Василев Наумов /ПП „ГЕРБ“/ - Процедурно предложение /Процедурно 

предложение/ "Прекратяване на разискванията" 
Да прекратим разискванията и да преминем към гласуване. Ще се обоснова. Вече 

чухме розови очила, кучета. Първо, много подценявате с това политическо говорене нашите 
съграждани. Второ, за кучетата смея да кажа, че общината доста добре работи и е от 
общините първенци и резултатите съм сигурен, че ще бъдат все по положителни. Така, че 
това политическо празнодумие, особено на БСП не ви отива, защото сте част от 
управлението. Не ми казвайте шът. И се излагате и подценявате нашите съграждани. 
Бездействието ви се вижда на национално ниво. Взехте удобни постове и сега мълчите. 
Нали?  

 
 

Край на дебати 

Гласуване по процедурите: 

1. Прекратяване на разискванията 

Резултат от гласуването: 'за' - 22, 'против' - 6 и 'въздържали се' - 0 
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Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 25, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

 
Общо гласували: 

"Броя" 

За 25 

Против 1 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: Против 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Венелин Раймонд Коларов: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Ивайло Валериев Петров: За 
13. Иван Методиев Танев: За 
14. Йонко Йорданов Гергов: За 
15. Йордан Крумов Йорданов: За 
16. Костадин Крумов Костадинов: За 
17. Костадин Михайлов Севдин: За 
18. Леонид Йосифов Хаздай: За 
19. Лорета Методиева Николова: За 
20. Мария Георгиева Соколова: За 
21. Павел Ангелов Коларски: За 
22. Първан Ангелов Дангов: За 
23. Светозар Благоев Тричков: За 
24. Станислав Христов Павлов: За 
25. Тодор Димитров Василев: За 
26. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

 

РЕШИ: 

Чл. 45, ал.9 от ЗМСМА, чл.52, ал.1 и чл.21, ал.1, т.6, във връзка с чл.27, ал.4 и ал. 5 от 
ЗМСМА, чл. 94, ал. 2 и ал. 3 и чл. 39 от Закона за публичните финанси, във връзка с 
разпоредбите на ЗДБРБ за 2022 година, ПМС № 312022 г. за изпълнение на ЗДБРБ за 2022 
година и Наредбата за общинските публични финанси и управление на общинския дълг, 
Об.С прие 
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Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        №  86 

 1. Общински съвет – Дупница отменя т.8.1, т.20, т.20.1, т.20.2, т.20.3 и т.20.5 от 
Решение № 34/19.04.2022г.на Общински съвет-Дупница, прието по Протокол № 4/ 
19.04.2022г. 

 

Точка 17 (Седемнадесета) 

280/17.05.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Определяне на представител на Община Дупница за участие в комисията за 
изработване на областна аптечна карта  

Становища на комисиите: 
- ПК по образование и култура  – положително 
- ПК по икономическа и инвестиционна политика,бюджет и финанси  – положително 
- ПК по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси - положително 
- ПК по спорт, туризъм, младежки дейности, международни отношения и връзки с 
неправителствени организации – положително 
- ПК по териториално устройство, строителство, комунални дейности, земеделие, 
екология, европейска интеграция, ред и сигурност – положително 

Изказвания: 

Йордан Крумов Йорданов /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаема г-жо Китанова. 
Уважаеми колеги. 
Ние от групата на ГЕРБ предлагаме Стефи Илиева. Това е една нова тема за нас. 

Какво ще последва ще проследим нещата. Благодаря. 
 
Бойко Олегов Христов /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Г-жо зам. Кмет. 
Колеги. 
Не знам как ме допусна и мен таблета, защото не е по докладната, но като лично 

обяснение не знам как даже да го натисна. 
Всички разбрахме, че е много важно за групата на ГЕРБ да продадем имотите и да 

усвоим парите, но да говорим за нахапани хора и може да извадим от Бърза помощ данни. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н Христов, не ме карайте да ви отнемам думата, моля ви се. Отнемам ви думата. 

Няма да позволя някой да говори извън темите. 
Г-н Христов, национална аптечна карта, областна аптечна карта. Като представител на 

БСП дали може да ни обясните какви са намеренията на БСП, като участник в управляващата 
коалиция, какво ще се случва с тази аптечна карта. Хубаво кучетата, нахапаните. А случайно 
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за фармацевтите в Дупница дали имат интерес така и какво ще се случи с тези аптеки. Какво 
въобще е намерението? Наистина аз не зная. Така, че темата е толкова важна според мен, 
толкова много аптеки и фармацевти, ние сега да се хапем тука и така политически да 
таковаме…… моля ви намерете подходяща точка и се изкажете. 

Както г-н Наумов, вие също си позволихте да нарушите правилника и също не съм 
съгласен това да се повтаря.  

 
Валентина Василева Караганова /КП „БСП за България“/ - Изказване 

/Изказване/ 
Имам въпрос тъй като на комисията не стана ясно, а и да използвам случая да 

отговоря на г-н Гущеров, че не всички докладни минават през комисията в която съм. Да 
питам за тази Областна аптечна карта, може ли да бъде външен представител, експерт или 
трябва да бъде служител на общинска администрация, общински съветник. Какъв трябва да 
бъде тъй като не получих разяснение по време на комисията. 

 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Лично обяснение /Лично обяснение/ 
Тъй като и моя таблет започна да загрява пък преди малко един колега каза да не би 

да има някакви действия за атентати тъй като може би той е по-добре запознат с тази 
материя от дълги години. Отново отправям апел към вас. Не може по всяко време, по всяка 
секунда кой каквото си иска това да казва. Въдворете ред. Това ми е призива към вас. 

И второто тъй като ще използвам таблета ми работи личното обяснение. Сам 
споменахте, че г-жа Караганова и тъй като тя се явява острието на БСП в тази зала и я 
призовавам когато някои докладни не са в дневния ред на нейната комисия, има такава 
практика от активни съветници да заповядат на икономическа комисия. При нас почти 
дневния ред на икономическа комисия е пълен с почти всички докладни от дневния ред на 
ОбС. Благодаря. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н Гущеров, обвинявате ме мен за неспазване на процедурата, а вие не правите 

процедура. В процедурата няма по начина на водене например. След това излизате за 
процедура преминавате към лично обяснение. Преди малко отнех думата на г-н Христов пък 
пак не сте доволен. Сега айде да решим, ако искате да дадем почивка. Ако ще правим 
политически изказвания и така политическа сесия, недейте се сърдете един на други. Не съм 
съгласен. За втори път ми отправяте забележка. Не мисля, че този път е основателна. 

 
Валентина Василева Караганова /КП „БСП за България“/ - Лично обяснение 

/Лично обяснение/ 
Само искам да обърна внимание на г-н Гущеров, че аз много добре си знам 

задълженията и мога да твърдя, че присъствам и на останалите комисии. Така, че не е нужно 
да ме поучавате от микрофона какво точно трябва да направя. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Г-жо Караганова, понеже поискахте обяснение и аз го искам това обяснение, ама не 

знам от кого да го искам. Второ, казахте, че не сте го гледали на комисия. Моето уважение 
във вашата комисия беше разпределен въпроса и това дали е гледан никой не ви е виновен. 
Да сте си поканили експерт, да сте си поканили Кмет, заместник и т.н. 

Предлагам г-жа Стефи Илиева, заповядайте да дадете разяснения, доколко всъщност 
може да разясните, защото не знам до колко е ясно какво трябва да се случи. А според мен 
това е един от много важните въпроси. 
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Г-жа Стефи Илиева - нач. отдел Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаема г-жо Кмет. 
Уважаеми общински съветници. 
До сега такава карта не е изготвяна. Има промени в Закона за лекарствените продукти 

в хуманната медицина през 2020 год. и сега и сега именно ще стартира изготвянето на тази 
национална здравна карта. Тя се изготвя по Методика, която е утвърдена от Министъра на 
здравеопазването. Така, че няма да може да има кой знае какви интерпретации. След като се 
изготви областната здравна карта на която Председател е Областния управител, се изготвя 
национална на база на изготвените областни карти. Кой да бъде член на комисията от страна 
на общините, няма ограничение. Единственото изискване е да има пълна съгласуваност 
между ОбС и заповедта на кмета, която ще бъде определен също представителя. Това е 
изискване на Министерството на здравеопазването.  

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря г-жо Илиева. Много добре чухме вашето изказване. Само, че искам да ви 

помоля, за сега ви моля, но го приемете и като разпореждане. Вие сте там като представител 
на Дупница, не като бюрократ от ОА, а като представител на Дупница. Искаме да докладвате 
на ОбС, тъй като аз ще бъда за болницата вие ще бъдете за аптеките. Какъв е принципа, 
какво всъщност ще се случи, ще има ли закриване на аптеки? Това е големия въпрос. 
Оставете точките, заповедите на министъра. Заповеди на министъра са заповеди на 
министъра. Вие ще докладвате на ОбС какво ще се случи в Дупница. Ще направите ясно 
сравнение между Дупница, Кюстендил, Бобов дол, Бобошево и ако има посегателство върху 
интересите на фармацевтите в Дупница, вие следва да сведете незабавно до знанието на ОбС. 
това е вашата роля ако бъдете избрана за представител в тази комисия. Вие трябва да 
защитите интересите, ако се чувствате в невъзможност, трябва да сезирате ОбС и кмета на 
общината разбира се, за да може ние да вземем съответните политически ако трябва мерки. 

Благодаря ви много Стефи и се надявам, че ще бъдеш избрана и ще защитиш 
интересите на Дупница. 

 
Пламен Петров Соколов /МК „Движение заедно за промяна“/ - Процедурно 

предложение /Процедурно предложение/ "Отлагане на разискванията" 
Г-н Председател, аз искам да ви помоля от микрофона аршина да бъде еднакъв. Вие 

към мен в общи линии нямате тази острота на изказа, какъвто имате към останали колеги. 
Тъй като искам да бъда обективен. Трябва да сте строг и справедлив към всички 
едновременно. А иначе що се отнася към конкретното ми процедурно предложение. В 12.00 
часа в Кръглата зала на община Дупница ще се раздават тъчскрийн телефони от волните 
формирования на партия ГЕРБ. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Д-р Соколов. Много ви се моля. 
 
Пламен Петров Соколов /МК „Движение заедно за промяна“/ - Процедурно 

предложение /Процедурно предложение/ "Отлагане на разискванията" 
Г-н Чимев, всички там. Г-н Гущеров заедно с вас……. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Д-р Соколов, в такъв случай приемете, че следващия път ще ви наложа наказание, 

забележка. Наистина има граници които моля ви не бива да се преминават. Най малко искате 
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думата за процедурно предложение, а не правите процедурно предложение. Сега поискайте 
реплика, поискайте изказване, обаче да поискате процедура и да така……… 

 
Георги Василев Георгиев /ПП „СДС“/ - Реплика /Реплика/ към: г-жа Стефи 

Илиева нач. Отдел 
Уважаеми г-н Председател. 
Колеги. 
Уважаема г-жа Китанова. 
Г-н Председател, вие сериозно ли ги говорите тези неща в зала? Здравна карта, ние 

знаем здравната карта е една. Преди по-малко от месец нали тука имахме представители. Ние 
като кюстендилци. Ние да отрежем от частната и общинската болница в Дупница, ще го 
облечем в здравна карта. Имам и аптечна карта. В момента в който приключи денонощната 
аптека ставаме в посока Благоевград. За справка на колегите ще ви кажа, че ако има проблем 
в окото някой наш съгражданин в неделя, не е нужно да ходи в Благоевград, направо за 
София и проблема с очните лекари също е решен. Преди година д-р Соколов ни каза 
благодаря на сина ми, че е зъболекар щот като ме заболя в неделя ходих на Пловдив. В 
сферата на здравеопазването  не мисля, че имаме някакви проблеми. Може да изготвим карта 
за хирурзи, вътрешни болести и т.н. сериозно ли някой се надява, че областния управител ще 
мери с еднакъв аршин. Село Баланово са лишени от вода. Правото на въздух и вода имат 
дори осъдените на смърт. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н Георгиев, гледаме аптечна карта, а не Баланово и правото на вода. Не ме карайте и 

вие да избухвам. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 
Г-н Председател, радвам се, че вече успявате да контролирате процеса в ОбС. аз най-

добронамерено. И тъй като докладната е свързана с аптечната карта, аз също ще призова г-жа 
Стефи Илиева много ясно и категорично да ни запознае нас общ. съветници кой гражданин 
на Дупница с колко килограми има право да ползва разни прахове, защото да не би да се 
получи в южни градове, в Южна България, както вие споменахте Бобов дол, Кюстендил, 
някои да имат повече или пък при нас да е повече. Нека отстоява интересите на Дупница, тъй 
като явно тематиката е интересна за някои колеги. Нека да бъдем информирани. 

Благодаря. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Изказване /Изказване/ 
Благодаря ви. 
В същия смисъл. Г-жо Стефи Илиева, преди малко ви го казах, но сега взех думата 

официално за да се запише в протокола. Вие сте избрана от ОбС. не назначена, не изпратена, 
не командирована, избрана да защитите интересите на Дупница. Именно и това което каза г-
н Гущеров. От вас очакваме ясна картинка, статистика, възможности, предложения. 
Информацията не просто информация. Ако някъде подпишете нещо имайте предвид, че ще 
носите отговорност пред обществото на Дупница, а не пред вашия работодател. Т.е. дано, аз 
ви вярвам напълно, но съм длъжен да го кажа. Ако се чувствате някъде, че не са нещата 
както трябва, че има подтекст, че има скрита заплаха и най-вече по отношение на 
фармацевтите в Дупница, трябва незабавно и своевременно да ни сезирате. Това което каза и 
г-н Гущеров. Идва ми да кажа да не подписвате нищо, но едва ли технологично може да се 
случи. Но всичко което подпишете и приемете, след това искам много внимателно да го 
обосновете и да обясните. Оставете методиките, оставете технологиите. Те са писани за да ви 
заблудят. Ние искаме да знаем какво ще се случва с фармацевтиката в Дупница и какво 
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въобще значи национална здравна карта, която ще излезе глупост като националната здравна 
карта, но това ще го говорим в последствие. 

Благодаря ви. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Процедурно предложение /Процедурно 

предложение/ 
Пропуснах процедурно предложение за друг член на тази комисия. Аз правя 

предложение за г-н Пламен Соколов. Благодаря. 
 
Пламен Петров Соколов /МК „Движение заедно за промяна“/ - Изказване 

/Изказване/ 
Г-н Председател, апелирам да сме сериозни. Мен са ме вписали в онзи списък където 

има представител в окръжната болница в общото събрание. Ще ми стане много. Аз преди 
направих едно предложение уважаеми колеги и мисля, че най-резонно е най-подготвения да 
отиде. Аз не се считам за такъв. Не искам да подведа ОбС. аз предлагам г-н Председател за 
това използвам мястото и предлагам лицето Крум Милев. Той е подготвен ерудит и може да 
защити интересите на нашия град. И искам да апелирам към групата на ГЕРБ за начина по 
който гласувахте за г-н Костадинов, и негласуването за г-н Гущеров, вие знаете ли какво 
правите, да ви кажа. Това е вот на недоверие към вашия зам. Кмет. Просто да го знаете. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Д-р Соколов, да разбирам ли, че си правите отвод? Благодаря ви. 
По втората точка относно г-н Крум Милев. Позволете да попитам имате ли 

съгласуване с г-н Милев? Предния път беше т. 1 и още не бяхме загрели както се казва, 
допуснах г-н Милев. Сега съжалявам няма да подложа вашето предложение, защото г-н 
Милев отсъства и не можем да го предложиме без да………… г-жо Китанова вие имате ли 
становище за г-н Милев? Ето общината също няма така, че не не мога да приема г-н Милев 
да бъде номиниран без да присъства в залата или поне без да има ясно негово становище, че 
е съгласен да бъде приет. 

Е ние сега не сме Народното събрание, дайте да го поканим сега. Добре каниме го. 
Съжалявам д-р Соколов, не мога да допусна вашето предложение за Крум Милев. 

 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Пламен Петров 

Соколов 
Колеги, може би г-н Соколов добронамерено да ми върне жеста защото аз го 

предложих него и лапсос беше това. Предложи моето име се спомена, може да се погледне в 
протокола. Аз си правя отвод. А мисля, че той е достоен човек, който може да защитава 
интересите на Дупница тъй като е от сектор здравеопазване, има достатъчно познания и 
мисля, че може и ще призова колегите да го подкрепим. 

Благодаря. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Кого да подкрепим? Той си даде отвод. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Пламен Петров 

Соколов 
Да аз съм тук за разлика от някои които не спирате да говорите. Понякога нещо не се 

чува в залата. Аз съм тук. 
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Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н Гущеров, току що Пламен Соколов си направи отвод. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Пламен Петров 

Соколов 
Аз държа да остане г-н Соколов. Нека да го подложим на гласуване. Защото той е 

достатъчно експертен в темата аптечна…………. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Мисля, че малко прекалихте. Десет минути почивка. 
 

Край на дебати 

Предложения за промени: 

1. Предложение от Йордан Крумов Йорданов:  

    Предложение за избор на представител 

  Общински съвет - Дупница определя за представител на Община Дупница в 
Комисията за изготвяне на Областна аптечна карта  г-жа Стефи  Илиева 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 25, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 1 
приема се предложението. 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Бойко Олегов Христов: Въздържал се 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Георги Василев Георгиев: За 
7. Георги Василев Градевски: За 
8. Георги Василев Наумов: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Димитър Василев Крекманов: За 
11. Емилия Райчова Кузманова: За 
12. Ивайло Валериев Петров: За 
13. Иван Методиев Танев: За 
14. Йонко Йорданов Гергов: За 
15. Йордан Крумов Йорданов: За 
16. Костадин Крумов Костадинов: За 
17. Костадин Михайлов Севдин: За 
18. Леонид Йосифов Хаздай: За 
19. Мария Георгиева Соколова: За 
20. Миглена Йорданова Вельова: За 
21. Павел Ангелов Коларски: За 
22. Първан Ангелов Дангов: За 
23. Светозар Благоев Тричков: За 
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24. Станислав Христов Павлов: За 
25. Тодор Димитров Василев: За 
26. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

 
Общо гласували: 

"Броя" 

За 27 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Георги Василев Георгиев: За 
7. Георги Василев Градевски: За 
8. Георги Василев Наумов: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Димитър Василев Крекманов: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Ивайло Валериев Петров: За 
13. Иван Методиев Танев: За 
14. Йонко Йорданов Гергов: За 
15. Йордан Крумов Йорданов: За 
16. Костадин Крумов Костадинов: За 
17. Костадин Михайлов Севдин: За 
18. Леонид Йосифов Хаздай: За 
19. Мария Георгиева Соколова: За 
20. Миглена Йорданова Вельова: За 
21. Павел Ангелов Коларски: За 
22. Пламен Петров Соколов: За 
23. Първан Ангелов Дангов: За 
24. Светозар Благоев Тричков: За 
25. Станислав Христов Павлов: За 
26. Тодор Димитров Василев: За 
27. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

 
От името на ПП „СДС“ бе поискана почивка. 
Председателят на заседанието даде 10 минути прекъсване на заседанието.  
Прекъсване на заседанието от 11:43 до 11:53  
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Проверката на кворума в 11:58 показа присъствие на 28 общински съветници от общо 
33.  

РЕШИ: 

Чл. 21, ал. 1, т. 15 и т. 23  във връзка с чл. 27, ал. 3 и ал. 5 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация, и чл. 60, ал. 1 и ал. 2 от 
Административнопроцесуалния кодекс, Об.С прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        №  87 

      1. Общински съвет - Дупница определя за представител на Община Дупница в 
Комисията за изготвяне на Областна аптечна карта г-жа Стефи Илиева – Началник 
отдел „Здравеопазване, социална политика и Секретар на МКБППМП“ 

  

    2. Допуска предварително изпълнение на настоящото решение на основание чл. 60, 
ал. 1 от Административнопроцесуалния кодекс за защита на особено важен обществен 
интерес. 

 

Точка 18 (Осемнадесета) 

282/18.05.2022 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на годишния отчет и баланс за 2021 г. на МБАЛ “Свети 
Иван Рилски” ЕООД – гр. Дупница  

Становища на комисиите: 
- ПК по икономическа и инвестиционна политика,бюджет и финанси  – положително 
- ПК по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси - положително 

Изказвания: 

Георги Василев Наумов /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 
Искам да попитам г-н Крум Бонев или счетоводителя на болницата да чуем как върви 

болницата, какви затруднения има, има ли задължения. Да внесе малко яснота така как са 
процесите. 

Благодаря. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Изказване /Изказване/ 
Ще ми позволите и аз да кажа няколко думи. Видно е от отчета на общинската 

болница, че приходите за предходната година 2021 г. са 8 832 000 лв. за сравнение, за 
предходната година са били 6 265 000 или това е увеличение с около 2 000 000 лв. 
респективно разходите от което се определя, че печалбата на дружеството за предходната 21 
година е в размер на 926 000 лв. за 20 година са били 221 000. В следствие на тази печалба  и 
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на тези увеличени приходи общинската болница е намалила задълженията си от 1 689 000 до 
626 000. 626 000 като се вземе предвид, че в това число се включва заплатата за персонала за 
предния месец които са генерирани, ние можем да направим обоснованото твърдение, че 
болницата е почти нула на нула. 

Общинската болница колеги и така и за гражданите премина през един много дълъг и 
тежък процес. Повече от 10 години в ОбС ние сме водили значителни дебати, коментари, 
цели битки. Тука е имало граждански протести, протести на работещите в общинската 
болница, само че политическата воля на ОбС и на политиците доведоха до там, че болницата 
с помощта на община на министерство, но най-вече със собствени сили, със собствения си 
мениджмънт успя да стопи един дълг от 2 000 000, да стабилизира финансовото си 
състояние, да си позволи известни инвестиции и то не малки. Но това се случи не като даде 
държавата или даде общината, а това се случи когато хората в самото лечебно заведение в 
търговското дружество разбраха, че няма на къде и започнаха да работят и промениха 
мисленето си и т.н. скромното ми мнение е, че общинската болница е все още далеч от, не 
чак толкова далеч, но все още не е това което ми се иска да бъде, едно много модерно 
здравно заведение. Има още много какво да се направи. Но едно е да правиш промени, 
реформи в здравно финансово предприятие, друго е много от вас си спомнят когато 
обявихме смъртта на болницата, когато обявявахме…….. Когато тука всевъзможни 
спасители да не ги изреждам, ни убеждаваха, че не може, че еди както си. Ето, че се оказа че 
може. И може и само и защото ще кажа мнозинството устоя на натиска да глезиме, да 
помагаме, да даваме, а нашата политическа воля и уменията на мениджмънта доведоха до 
днешното положение.  

Този пример според мен с общинската болница в Дупница, казах го едно време и на 
министърката на здравеопазването трябва да се изучава на национално ниво. Псевдо 
помагащите, които са много в управлението трябва да им се разказва примера с общинската 
болница. Как едно дружество почти на мускули благодарение на мениджмънта успя да 
стигне дотук. Още много има какво да се желае и какво да се направи. Аналогична е 
ситуацията с В и К. всеки ден очакваме запори…днес, когато гледаме отчета искам да 
поздравя основните „виновници“ г-жа Иванова и д-р Бонев. Това са двамата основни човека, 
които са  „виновниците за успеха на болницата. Пожелавам успех на общинската болница. 

Имаше времена, когато граждани размахваха плакати срещу мен и днес ще спомена 
и г-н Гущеров,  който заради политическата си воля в подкрепа на прокуристката, когато 
имахме съмнения. Днес аз и ние удържахме и можеме да се гордееме с постигнатия резултат. 
Благодаря. 

Д-р Соколов за изказване. 
 
Д-р Пламен Петров Соколов /МК „Движение заедно за промяна“/ - Изказване 

/Изказване: 
Никога не е късно човек да сбърка. Недейте да бързате с преценката. 
Уважаеми колеги, последните две години ковид ситуацията помогна на всички 

здравни заведения. Ковид пандемията стабилизира всички здравни заведения без 
изключение, тъй като здравната каса плащаше твърда сума пари…тук е момента да задам 
въпроса. Когато се обсъжда състоянието на едно общинско дружество достатъчно ли е само 
от микрофон да се заяви, че някой има неразположение и не може да дойде на сесията. Аз 
смятам г-н председател, че това за мен е от ваша страна несериозно отношение да 
подсигуриме човека, който администрира болницата. Аз имам предложение. Щом сме 
намерили такъв мениджър с нечовешки възможности, защо да не го ангажираме и с В и К? 

Да стабилизира и В и К.  
Ще дам пример. Родителите на моята съпруга тя е от Благоевград се разболяха 

миналата година от ковид и го прекараха доста тежко. За да ни бъде по-лесно ги настаних в 
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болницата при д-р Гюзелева в инфекциозно отделение в ден четвъртък. В понеделник взех 
тъщата…има един антибиотик…меронем. Той е скъп и когато ножа е опрян до кокала 
колегите лекуваха и включваха меронем. В болницата ми казаха, че нямат. Аз го подсигурих 
за около 3 часа успях да намеря. Директора изпрати веднага шофьор да ми го донесе, за да 
може да спасим човешки живот. Когато взех епикризата…това са фактите за нашата болница 
г-н председател, пишеше, че общинската болница ми е отпуснала и осигурила лечение с 
меронем. Дневната консумация е между 140-210 лв. аз сам си го осигурих а документално 
беше написано, че болницата ми го е дала. По-страшното е…сега ще ви попитам вас…моля 
ви приятелски недейте да бързате. Знаете ли колко съграждани загубиха живота си? Десетки. 
Виновно не беше здравеопазването а тази болест. Десетки, лекувани със същия антибиотик. 
Питам ви това е нашата работа, ние сме принципала…знае ли ОбС, здравната комисия 
когато се лекува с такъв антибиотик и пациента за съжаление на втория или третия ден 
приключи с жизнения път къде отива антибиотика, кой го складира? Когато бях във 
въпросното отделение един от служителите ми каза, че има човек, който има неограничено 
количество меронем. Не мога да го кажа, защото не мога да го докажа. 

За последен път в моя смислен живот ще съм се възползвал от услугите на нашата 
болница. Сам да си осигуриш антибиотика и да ти го напишат, че те са го предоставили за 
мен беше цинизъм. 

 

Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Реплика /Реплика/ към: Пламен 
Петров Соколов: 

По отношение на прокуристката г-жа Иванова не е в състояние да присъства на 
сесията. Когато аз бях първи мандат съветник по-трескаво от вас не допусках да се разглежда 
отчет без да присъства управител. Тя наистина не може да присъства в залата. Присъствието 
на д-р Бонев и счетоводителя, мисля че е напълно достатъчно, за да вземеме отношение. Тя 
няма и причини да не присъства. 

Колкото до критиките. Аз идвам от здравеопазването. Аз напълно споделям, че ние 
общ.съветници, политиците като цяло трябва да кажеме на нашите съграждани, че това е 
лечебно заведение или не е лечебно заведение. Такава популистка помош да дадеме и 
събереме не решава въпросите на нито едно дружество. Д-р Соколов сигурно имате такива 
примери и човека, който държи меронема сигурно е г-н Бонев и кой друг да го държи ако не 
той. Във всяка болница скъпите медикаменти се държат от управителя. И това ако е верно 
получава моите поздравление човека. Обратното е  каквото беше при по-предните 
управители, когато се крадеше безогледно от аптеки и липси за…знаете един бивш аптекар 
партиен функционер, мисли че беше на дело, незнам дали имаше дело…. 

Споделям това, което казвате и сигурно има много какво да се желае. Продължавам да 
смятам, че има звена, които са изкуствени и може без тях, коти ще помогнат за….факта е 
факт г-н Соколов. Болницата не просто не умря а се съживи. От тук натам ще говорим за 
това, за което говорите вие. Има ли апаратура, лекарства, добро обслужване…знаете, че няма 
да се поколебая да отправя своите критики. На фона на издъхващото В и К, на тежките 
проблеми в Ученическо хранене, на транспортното дружество позволете ни малко да се 
порадваме… 

Колеги, имате думата за изказвания. 
Заповядайте на микрофона. 
 
Г-н Едгар Загороднюк – гл. счетоводител на МБАЛ: 
Аз съм главен счетоводител и съставител на финансовия отчет. Аз съм дипломиран 

експерт счетоводител и регистриран одитор. Мога да коментирам само нещата свързани с 
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отчета. Това, което попита колегата към днешния момент всички оперативни нужди се 
посрещат в текущ работен режим. Няма неизплатени и просрочени задължения. Даже има 
предсрочно изплащане на заем към Есеет банк и към днешния момент нямаме и задължения 
по заем. 

/въпрос от залата / 
 
Месечно е около 340 000 лв.без допълнителни възнаграждения, които се изплащат от 

министерството….. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Може ли да промениме въпроса. 8 800 000 са приходите за 2021 г., колко смятате, д-р 

Бонев също може да участва ще бъдат за 2022 г.? помните ли в тая зала сме обсъждали при 
какъв % на заплатите едно предприятие е рентабилно? 

При 8 800 000 имаш 4 000 000 за заплати…нали? 
 
 
д-р Крум Бонев - зам. управител на МБАЛ Изказване /Изказване на 

Нечлeнуващи в група/: 
Г-н председател, 
Уважаеми общ.съветници. 
Това, което попита д-р Соколов за евентуално промяна в заплащането за 2022 г.. все 

още не е сключен новия договор с  РЗОК – Кюстендил. От 1 май ще бъде евентуалното 
сключване, т.е. до 1 август ще имаме 3 месечен гратисен период  в който ще работиме по 
цени с 25 % завишени цени на клиничните пътеки. С 25 % ще се завишат и лимитите на 
болницата. Към 1 август ние трябва да имаме осигурени заплати на персонала в болницата, 
съгласно КТД. Те са 2 000 за лекар, 1 500 за сестра и 950 за санитар. 

На този етап не сме сключили договора… 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Д-р Бонев останете. 
Г-жа Китанова има въпрос. 
 
 
г-жа Олга Китанова - зам. Кмет Изказване /Изказване кмет/: 
знаете, че сградния фонд е общинска собственост и не се води в активите на 

дружеството. Прави ми впечатление, че е голяма сумата за амортизации, която се начислява 
над 320 000 лв. по спомен. 

Бих искала да зная какви ремонти са извършвани в сградата, тъй като тя е общинска 
собственост. Прави впечатление, че към амортизациите към нематериалните активи е 
записано отчетна стойност 720 000 лв. за ремонти на наети ползвани активи. Т.е. общината 
като собственик на сградния фонд би следвало да има яснота за ремонтните дейности 
извършвани на тази сграда. 

 
Г-н Едгар Загороднюк – гл. счетоводител на МБАЛ: 
Съгласно българското законодателство, когато имаме ремонт на нает или ползван 

актив ние не може да го водим счетоводно като дълготраен актив или като увеличение на 
стойността на нещо, което не е наше, затова тези цифри, които коментира колежката са 
ремонти правени през годините на различни отделения и те водят като нематериален актив, 
които се амортизират за срок от 7 години. Затова част от амортизацията, която виждате е 
амортизирането от тези ремонти, които са правени през годините вкл. И 2021 г. 
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г-жа Олга Китанова - зам. Кмет Изказване /Изказване кмет/: 
Въпросът ми беше, когато бъдат извършвани такива ремонти общината да знае какво 

подлежи на ремонт. Дали е основен ремонт, дали е друг тъй като е собственик на сградата. 
 

д-р Крум Бонев - зам. управител на МБАЛ Изказване /Изказване на 
Нечлeнуващи в група/: 

2021 г. това, което се направи ремонт е клинична лаборатория, рентгеново отделение 
се направи. Ремонт се направи на новата ПСР лаборатория, на микробиологична 
лаборатория. Чисто нов ортопедичен кабинет, ремонт в помещението, където се установи 
новия скенер в бившата Транспортна болница. Това са все ремонти и на ПФО от по-предната 
година. Те са направени през последните две години. Има и други по-дребни неща. 
 

Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Контекста на въпроса на г-жа Китанова е следния. В договора за управление не си 

спомням за прокуриста в договора за управление на управител на общинско дружество е 
написано до каква сума може да направи разходи…на В и К си спомням беше 5 000лв. над 
5 000 лв.следва да иска разрешение от кмета. Когато се разпорежда с активите на стойност 15 
% по спомен трябва да  иска разрешение на ОбС. 

Ние се надяваме, че отчета е верен. Беха времена 2012-2013, когато управителя 
внасяше един отчет, ОбС го гласуваше и след това той го поправяше и пращаше поправения 
в ТР. И това сме преживели с общинската болница. 

Благодаря ви. 
Д-р Соколов процедурно предложение. 
 
Д-р Пламен Петров Соколов /МК „Движение заедно за промяна“/ - Процедурно 

предложение /Процедурно предложение/ "Друго процедурно предложение": 
Колега вие откъде сте? 
А вие сте от София. Аз съм от Дупница.доктор Бонев много сериозно. Общинската 

болница ще ви призная какво правя аз…понякога правя компромиси. Когато е 5-дневна 
пътеката пусна пациента на 4-ия ден, защото върви добре и го пусна и дойде на …след 
изтичането на пътеката да се дечикира. Ще ви попитам по следния начин. Има ли звено в 
болницата, което не е приело нито един пациент а отчита дейност? 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Благодаря ви. 
 
д-р Крум Бонев - зам. управител на МБАЛ Изказване /Изказване на 

Нечлeнуващи в група/: 
Това е ортопедично отделение. Работи, приема болни за амбулаторни  процедури и 

клинични пътеки 2 броя. 
 
Д-р Пламен Петров Соколов /МК „Движение заедно за промяна“/: 
Къде ги приема? 
 
д-р Крум Бонев - зам. управител на МБАЛ Изказване /Изказване на 

Нечлeнуващи в група/: 
Приема ги в хирургия, 2 стаи отделени за ортопедия. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
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Благодаря ви много. 
Няма чадър, но не е това начина. Не е това тука, не е мястото и т.н. 
Емил Гущеров за изказване. Знаех си, че така ще стане. 

 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/: 
Уважаеми колеги, 
Г-н председател. 
Темата е изключително сериозна, за да си позволяваме шеги и закачки на тема кой 

какво знае и какво не знае, тъй като част от въпросите на преждеговорящия са свързани и с 
лични интереси, които може би по някакъв начин са накърнени. Нека не обиждаме лекарите 
от здравното заведение, които 2 години се бориха и оказваха първа помощ на нашите 
съграждани а и на хората от Бобов дол и Сапарева баня. Г-н председател най-добронамерено 
към вас допускайки подобни изказвания, епитети и обиди ние отблъскваме дори някой млад 
лекар желаещ да дойде в Дупница като вижда хората, които взимат основните решения за 
общинската болница да не уважаваме денонощната им работа. Ако всеки от нас от 
микрофона…се изказва .нека преди това да посочи дали няма по конкретната тема личен 
интерес дали не е засегнат по някакъв начин…икономическите му интереси и да отправя 
лъжливи обвинения и по този начин да насочва гражданите да се лекуват да кажеме и в  
заведение, което той работи независимо на какво разстояние. 

Преди малко чух въпроса към главния счетоводител откъде е, нали е важна 
експертизата а не кой откъде е . така, че тука не само при отчетите и одитите на това 
дружество а и в годините назад винаги е имало експерти не само от Дупница, но и от 
Благоевград и от София така, че не виждам нещо нередно, задкулисно за да се налага вие да 
използвате чадър, за да може някой да се изказва по теми, които не са в дневния ред. 

Благодаря. 
 

Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Г-н Гущеров, казах вече днес е ден на триумф, на успех. Очаквах от вас съвсем друг 

вид изказване.недейте, оставете, не е имало обиди, не е имало нищо подобно. Напротив. 
Очаквах от вас да дебатирате по същество случващото се и цифрите в отчета. 
Г-н Наумов. 

Г-н Георги Василев Наумов /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Емил 
Димитров Гущеров: 

Както аз така и много наши съграждани загубиха свои близки от тази епидемия, така 
че искам да поканя г-н Соколов да остави тая спортна комисия и премине в да премине в 
комисията по здравеопазване. Мисля, че всички, които сме се събрали независимо от каква 
партия сме трябва да дадеме положителни сигнали към хората. Вижда се, че болницата върви 
в правилната посока. Да, трески за дялане има и аз загубих мои близки. Да излезеш тук д-р 
Соколов и да кажеш, че ти няма да се лекуваш в тази болница не е правилен подход. Моите 
уважения. Има за какво да се работи, вие сте специалистите. Заповядайте в здравната 
комисия да гледаме в една посока, да отстраняваме пропуските, които има. Всеки отрасъл 
има пропуски. Вие сте специалист, дайте своя дан и да вървиме напред да нямаме близки, 
които да страдат от небрежност, лечение. 

Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Как така г-н Наумов казахте да премине. Това да не е футболен мач… 
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Не е на място…преминаване от комисия в комисия…д-р Соколов е там, където е 
избран от съвета, както сте и вие. 

Казах и на г-н Гущеров кажете по същество… 
Заповядайте г-н Гущеров. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Отговор на реплика /Дуплика/ към: 

Георги Василев Наумов: 
Тъй като преди си позволих по футболна тема в предишно изказване. Благодаря, че ми 

подадохте топката и да имам възможност да заявя и моята позиция по темата. 
Когато цифрите говорят всички други мълчат. Чухме от хората, които представляват 

ръководството на общинската болница какви са цифрите. 
Аз няма като вас да използвам възторжен патос, тъй като когато нещо започнеме да 

хвалиме винаги се получава някакво вълнение. Ние трябва да запазиме разума трезв да може 
във всяко тяхно действие да продължиме да наблюдаваме отговорно и да не пропускаме 
нещо, което влияе негативно в ръководенето. Както и вие посочихте във вашето изказване 
много важно е председателя на ОбС като орган принципал на това заведение и другите 
търговски дружества да има доверието в управляващите, защото когато общинската болница 
и вижда в наше лице, хора които само търсят кусури и търсят вина в тях при положение, че 
те …вие по-добре знаете какви дежурства даваха по време на ковид пандемията в 
общинската и частната болница. 

Нека не принизяваме техния труд, както и г-н Наумов каза да търсим политически 
дивиденти. 

 Има още какво да се желае относно материалната база . знаем, че се направиха много 
подобрения, нова апаратура за лекуването. 

Фанфарите е хубаво да ги използваме по темата, но тепърва предстоят трудности не 
само за нашата общинска а за всички общински болници в страната, тъй като към момента 
…от малкото неща с които съм съгласен с г-н Соколов да имаме наум какво би следвало 
оттук нататък, когато нац.бюджет приет в края на април чухме д-р Бонев говориме за м. 
август сключване да договор със РЗОК. Това е неизвестно уравнение, тъй като в момента 
управляващите по всяка тема ползват уравнения с три неизвестни…да не бъдеме толкова 
въодушевени а ще наблюдаваме ежедневно процесите в общинската болница. 

Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Г-н Гущеров, вижте какво нещо е живота и политиката. Беха времена в които ме 

наричахте убиец на болницата незнам си какво…сега пък бил съм фанфари…прекален патос. 
Еми радвам се да, това е истината. 

Чувствам се горд, защото с действията си, с упорството си и на моите колеги и на 
много от вас стигнахме до днес. Това е истината. 

Помните ли когато тука бяха хората с плакатите и от задния ред махаха и викаха 
оставка на Костадинов? Помните ли? Затова днес се чувствам добре. 

Второ. Немайте съмнение, че наблюдавам изкъсо, макар че никога не съм стъпил в 
общинската болница, нито пък във В и К и което и да е дружество. Защото принципа, който 
и вие може би спазвахте и всички други. Ние сме съветници и следиме финансовите 
резултати. Следиме и тенденциите и случващото се вътре. В крайна сметка мениджмънта е 
този, който казва кой да уволни и кой да назначи. 

Не съм си позволил в нито едно общ.дружество да казвам уволни този или назначи 
онзи. Накрая гледаме резултатите. Те днес са такива каквито са. Никога не съм си спестил 
критиката. За едно нещо сте прав. Беше предложено едно безумие. Вдигаме пътеките с 25%, 
но вие вдигате заплатите с 50%. Какво ще се случи с общинската болница и д-р Бонев каза, 
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че ще се случи от 1 юли…най-големия удар ще поемат общинските болници. Сега да 
говориме за нещо, което не се е случило мисля, че е рано. 

Г-н Павлов заповядайте. 
 
Г-н Станислав Христов Павлов /КП „БСП за България“/ - Изказване 

/Изказване/: 
Благодаря г-н председател, 
Уважаеми колеги. 
Безспорно през последните години общинската болница върви възходящо в 

развитието си. Това показва и настоящия отчет. Това не се дължи само на управляващите, 
както подчерта г-н Гущеров. Това се дължи на общата воля на целия общински съвет след 
като имахме много неуспешни опити през годините да намерим управител, мисля че вече сме 
смело можем да кажем, че в последните години с резултатите, които показва този екип и 
целия колектив на болницата можем да ги поздравим. 

Ще подкрепим отчето. Мисля, че  не е редно като говорим по такава отговорна тема 
като здравеопазването в Дупница да използваме футболни и всякакви други термини. 

Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Г-н Гущеров за реплика. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Станислав 

Христов Павлов: 
Уважаеми колеги, 
Г-н председател, 
Г-н Павлов. 
Взимам думата за да припомня, че във всяко едно свое изказване когато съм бил 

председател на ОбС съм подчертавал ролята на всеки един съветник и за политическия 
консенсус по темата общинска болница. Този почин на работа в темата даде тия резултати, 
защото тогава ги загърбихме. Може да погледнете и в медийните изказвания винаги съм 
посочвал, че по темата политиката няма място и може да ни служи като пример и по другата 
тема В и К дружеството. Г-н Костадинов не съм искал да омаловажа вашия труд, но 
при4помняме че общинската болница благодарение на усилената работа на всеки съветник в 
миналия и настоящ ОбС  независимо кой с какво е допринесъл, когато е имало валя за 
гласуване и подкрепа , трудна тема дебати в тази зала на сесии, на специално проведени 
срещи. Затова ви разбирам за фанфарите, но аз искам да припомня на колегите, че имаше 
период в който г-жа Иванова си тръгваше многократно, след като в тая зала беше наричана 
каква ли не…от корифей в областта и съм я връщал образно казано от табелата на Пиперево 
или Блатино многократно, за да устои и да покаже, че с работа, подкрепата на целия 
медицински персонал и добрата им работа може да се постигнат резултати. 

Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Благодаря. 
Г-н Градевски. 
 
Г-н Георги Василев Градевски /ПП „АБВ“/ - Изказване /Изказване/: 
Г-н председател, 
Уважаеми колеги. 
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Половин час слушаме пари, пари, печалби.оставам с впечатление, че ние говориме за 
някаква финансова институция а не за здравно заведение. 

Докато здравето се претегля с пари не мисля, че ще имаме адекватно здравеопазване. 
Защо един от вас не излезе по време на тоя отчет да каже за последната година колко 

приети пациенти има това лечебно заведение. Колко са излекувани и под каква форма са 
излекувани. Колко пациенти са загубени. Защо говориме само за пари? Ние слушаме само 
пари. Колко сме добре и колко много печелим. Защо не чуем един път поздравление към 
даден лекар, че е помогнал по някакъв начин с действията се за излекуването на болен човек. 

Защо не чуем поради липса на условия, че сме загубили даден човек. Защо всеки един 
пациент се претегля с пари? Докато говорим за пари аз не мога да приема, че дадено здравно 
заведение работи успешно и се полагат адекватни грижи за всеки един пациент персонално. 

Всичко което тук дискутираме за мен това са празни приказки. Докато човешкото 
здраве се измерва във финансово отношение всеки пациент ще бъде гледан като банкомат 
карта. 

Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Благодаря. 
Г-н Гущеров реплика. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Георги 

Василев Градевски: 
С цялото уважение към вас мисля, че в темата няколкократно споменахме добрата 

работа на медицинския персонал в лечебното заведение. На миналата тържествена сесия 
бяха отличени няколко от лекарите работещи в общинската болница с почетния знак на 
община Дупница точно като признание за тяхната работа. Аз от микрофона ще благодаря 
на д-р Гюзелева, която лекува мой близък с ковид. 

Всеки един от тези хора в болницата няколкократно сигурно не сте ме слушали аз 
може би досадих по темата да благодаря на хората, че 2 години и преди това са работили 
усърдно за здравеопазването. Няма как така е по закон приет 1999-2000 г.общинските 
болници да бъдат търговски дружества.дали е най-доброто решение…в тази зала има не 
малко хора работещи в сектор здравеопазване, но към момента работата на лекарите е  това 
да лекуват, да правят правилни предписания и изпълняват протокола на клиничните пътеки. 
Нашата работа е да коментираме, да коригираме когато нещо  са направили неправилно да 
ги призоваваме да поправят грешката си.не е ненужен този дебат, защото дори и 5 часа да 
продължи си заслужава, защото е пример как може да се загърбят политически интереси в 
насока да работи. В и К и болницата предоставят социални услуги, които са за всеки 
гражданин на територията на общината и съседните общини. 

Благодаря. 
 
Г-н   Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Реплика /Реплика/ към: Георги 

Василев Градевски: 
Благодаря. 
Г-н Градевски казахте не приемам нито едно от изказванията досега.  Аз се изказах. 

Ще бъда малко по-мек отколкото заслужавате, само че такива като вас съм се нагледал в 
съвета за 10 години, които с подобен тон ме говориха, че здравеопазването не е  пари. Пари е 
г-н Градевски, пари е. защото как ще накарате лекаря да остане в Дупница ако не е пари. Как 
ще закупите апаратура ако не е пари. Нагледал съм се на хора, които ми дигаха главите, че не 
трябвало да бъдат ТД и т.н.. 
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Аз съм работил преди да бъдат ТД. Знаете ли какво беше здравеопазването в 
Дупница? Нямахме микробиология г-н Градевски в нашия град 50-60 000. Какво е 
здравеопазване 2001 г. без микробиология. Нямахме скенер и елементарни неща. Затова 
хората ходеха в София. Благодарение на реформата, която ние направихме ние десните и ги 
направихме ТД и конкуренция. Частните заведения днес сме тук, където сме. И аз мога да 
изляза и да бъда популист. И аз мога да предложа от бюджета милиони левове. Знаеш ли 
защо? Аз съм бел на дела с подобни на вас, които ме обвиняваха, че съм еди какво си. До 
дела съм стигал. Без пари няма здравеопазване. Без пари няма болници. Болницата в Бобов 
дол, понеже не е пари фалира.ако ние говориме за пари…сега е лесно да излезете и кажете 
здравеопазването не е пари преди 7-8 години защо не излезнахте да го кажете. Когато тука 
беха сестрите и лекарите от общинската болница и искаха пари, заплати. Откъде г-н 
Градевски? Откъде да ги изкараме? Ние знаеме за разлика от вас колко отделения има в 
болницата, колко хора работят, кои са завеждащи но не това е темата днес. 

Докладната е отчет на общинската болница…имали сме работни срещи…сега е лесно 
да се говори тогава беше трудно, когато другите излизаха и говореха. 

 

Г-н Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/ - Процедурно 
предложение /Процедурно предложение/ "Прекратяване на разискванията 

 
Край на дебати 

Гласуване по процедурите: 

1. Прекратяване на разискванията 

Резултат от гласуването: 'за' - 24, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 1 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 26, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се 
точката. 
 

Общо гласували: "Броя" 

За 26 

Против 0 

Въздържали се 0 

РЕШИ: 

Чл. 137, ал. 1, т. 3 от ТЗ и чл. 18, ал.1, т.14 от Наредбата за условията и реда за 
упражняване на правата на собственик от Община Дупница върху общинската част 
от капитала на търговските дружества, Общински съвет – Дупница, като едноличен 
собственик на капитала на МБАЛ “Свети Иван Рилски” ЕООД – гр. Дупница, прие 

Р Е Ш Е Н И Е 



67 
 

№  88 

1.Общински съвет – Дупница приема годишния отчет и баланс за 2021 г. на МБАЛ “Свети 
Иван Рилски” ЕООД – гр. Дупница. 

 

Точка 19 (Деветнадесета) 

288/19.05.2022 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Определяне на максималната безвъзмездна финансова помощ, 
предоставяна от Фонда за подкрепа на местни инициативи за една инициатива, като 
и промяна на членовете на Комисията по чл.7 от Правилника за организацията, 
дейността и управлението на Фонд за подкрепа на местни инициативи  

Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Има положително становище от комисиите. 
Уважаеми колеги. 
Като вносител предлагам размера на проектите в размер на 3 000 лв. вие имате право 

да поискате провяна. 
Т.2 Общински съвет-Дупница определя ….. който да бъде предложен на Кмета на 

Община Дупница 
На предното заседание за определяне на участниците във фонда на паритетен принцип 

най-голямата група избра г-н Йорданов за участник, БСП  определи г-н Асен Илиев, СДС 
определи Георги Георгиев. „Глас народен „ номинира г-н Вергил Кацов. Това са 
участниците. Поради отказването на г-н Кацов ние трябва да определите 4 –ти участник. 

Аз предлагам подобна на миналата година когато комисията се събере трябва да даде 
приоритет какви да се приоритетите за финансиране. Миналата година бяха: 
инфраструктура, културни дейности, образователни и научни дейности. Предлагам отново да 
бъдат в този вид. 

Всеки има право да направи промени. 
Следващата седмица ще дадем отчет. Тук е г-жа Подгорска и сега може да кажеме. 

Има доста неща, които да се подобрят. Имаше отзвук и очакваме тази година да има участие 
и още по-добри проекти. 

Хората могат и тази година да участват във фонда с инициативи до    3 000 лв. за 
градинки, околоблокови пространства, Войнов получи пари за народна носия…фонда работи 
и ми се иска да работи все повече. 

Г-н Гущеров имате думата за изказване. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/: 
Искам да изразя позицията на икономическа комисия на мястото на г-н Кацов да бъде 

г-н Светозар Тричков от същата група. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Т.е. вие предлагате…от името на ИК.  
Г-н Хаздай. 
 
Г-н Леонид Йосифов Хаздай /ПП „Глас народен“/ - Изказване /Изказване/: 
Уважаема г-жо Китанова, 
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Уважаеми г-н председател, 
Уважаеми колеги. 
Искам да кажа, че създаването на този фонд беше една чудесна инициатива и искам да 

коригирам г-н Костадинов. 
Когато беше създадена комисията и трябваше да се запълни комисията на 

председателски съвет беше решено да бъде запълнено на квотен принцип. На този съвет 
присъстваше и г-н Кацов без да има право да присъства с компромиса, който направихме е, че 
той е дългогодишен съветник и има експертиза с която да помогне. 

Когато запълнихме комисията на квотен принцип от 4-те групи г-н Кацов, заради 
факта, че му оставаше малко време като общ.съветник помоли някой от членовете да му 
отстъпи мястото. Тогава аз отстъпих моето място, защото аз бях избран. Така, че сега смятам, 
че ако има предложения от друга политическа сила, която  не е нашата предложението е меко 
казано несъстоятелно, за да не кажа некоректно. 

Моето предложение за член на комисията е г-н Георги  Градевски. 
Благодаря. 
 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Г-н Гущеров ще ми позволите винаги когато избираме членове на комисия в ОбС има 

неофициален принцип, защото съвета е този който избира членовете а не номиниращите. 
Принципа винаги е бил един и същ. Първо избира най-голямата, после втората и т.н. ИК не е 
редно да номинира, защото там сте представители на разл.политически сили. А ние сме 
политици от разл. партии и групи.съвета решава кой да участва в една или друга комисия. 
Ние не може да преминаваме от комисия в комисия. Ние от СДС ще подкрепим 
предложението на г-н  Хаздай, защото така беше. 

Благодаря. 
Заповядайте г-н Тричков. 
 
Г-н Светозар Благоев Тричков /МК „Земеделски народен съюз“/ - Изказване 

/Изказване/: 
Уважаеми г-н председател, 
Уважаеми зам.кмет. 
Аз ще направя оттегляне на моята кандидатура. Самоотвод. 
Считам, че г-н Георги  Градевски следва да бъде избран. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Благодаря ви. 
Г-н Тричков много достойно поведение и е честно така да бъде. 
Има ли други предложения? Няма. 
 

Край на дебати 

Предложения за промени: 

1. Предложение от Леонид Йосифов Хаздай:  

Общински съвет-Дупница определя  г-н Георги Красимиров Градевски който да бъде 
предложен на Кмета на Община Дупница за включване в състава на комисията по 
чл.7 от  Правилника за организацията, дейността и управлението на Фонд за 
подкрепа на местни инициативи, на мястото на Вергил Георгиев Кацов. 
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Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 24, 'против' - 0 и 'въздържали се' – 0 
приема се предложението. 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Георги Василев Георгиев: За 
6. Георги Василев Градевски: За 
7. Георги Василев Наумов: За 
8. Георги Красимиров Градевски: За 
9. Димитър Василев Крекманов: За 
10. Емил Димитров Гущеров: За 
11. Ивайло Валериев Петров: За 
12. Иван Методиев Танев: За 
13. Йонко Йорданов Гергов: За 
14. Йордан Крумов Йорданов: За 
15. Костадин Крумов Костадинов: За 
16. Костадин Михайлов Севдин: За 
17. Леонид Йосифов Хаздай: За 
18. Миглена Йорданова Вельова: За 
19. Павел Ангелов Коларски: За 
20. Първан Ангелов Дангов: За 
21. Светозар Благоев Тричков: За 
22. Станислав Христов Павлов: За 
23. Тодор Димитров Василев: За 
24. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 25, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема 
точката. 
 

Общо гласували: "Броя" 

За 25 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Георги Василев Георгиев: За 
6. Георги Василев Градевски: За 
7. Георги Василев Наумов: За 
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8. Георги Красимиров Градевски: За 
9. Димитър Василев Крекманов: За 
10. Емил Димитров Гущеров: За 
11. Емилия Райчова Кузманова: За 
12. Ивайло Валериев Петров: За 
13. Иван Методиев Танев: За 
14. Йонко Йорданов Гергов: За 
15. Йордан Крумов Йорданов: За 
16. Костадин Крумов Костадинов: За 
17. Костадин Михайлов Севдин: За 
18. Леонид Йосифов Хаздай: За 
19. Миглена Йорданова Вельова: За 
20. Павел Ангелов Коларски: За 
21. Първан Ангелов Дангов: За 
22. Светозар Благоев Тричков: За 
23. Станислав Христов Павлов: За 
24. Тодор Димитров Василев: За 
25. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.2 ЗМСМА, във връзка с чл.21, ал.1, т.6 и т.23 ЗМСМА и чл.27, ал.4 и ал.5 
ЗМСМА, и на основание чл.11, чл.16 и чл.19 от Правилника за организацията, 
дейността и управлението на Фонд за подкрепа на местни инициативи, Об.С прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№  89 

1. Общински съвет-Дупница определя максималната безвъзмездна финансова помощ, 
предоставяна от Фонда за подкрепа на местни инициативи в Община Дупница, на една 
инициатива, за 2022 г. в размер на 3000 /три хиляди/ лева. 

2. Общински съвет-Дупница определя Георги Красимиров Градевски който да бъде 
предложен на Кмета на Община Дупница за включване в състава на комисията по чл.7 
от  Правилника за организацията, дейността и управлението на Фонд за подкрепа на 
местни инициативи, на мястото на Вергил Георгиев Кацов. 

3. Общински съвет-Дупница определя приоритетите за финансиране от Фонда за 
подкрепа на местни инициативи в Община Дупница за настоящата 2022 г., както следва: 

-инфраструктура 

-културни дейности 

-образователни и научни дейности. 
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Точка 20 (Двадесета) 

290/19.05.2022 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински 
съвет Дупница, относно Упълномощаване на представител на Община Дупница за 
участие в редовното заседание, насрочено за 20.06.2022 г./понеделник/ от 14,00 ч., 
на Общото събрание на Асоциацията по ВиК на обособената територия, 
обслужвана от „Кюстендилска вода“ЕООД, гр.Кюстендил и определяне на 
позицията и мандата по решенията, посочени в дневния ред  

Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Има положително становище от комисиите. 
Г-н Гущеров. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/: 
Уважаеми колеги, 
Г-н председател. 
Това е една докладна, която може би присъства във всеки дневен ред на ОбС. Освен 

ресурса, който се харчи като листове хартия и едно безотговорно отношение на държавата в 
лицето на регионалното министерство, което да даде мандат на областния управител, за да се 
излезе от тази патова ситуация. 

В тази зала преди около 2-3 седмици проведохме работната среща с всички депутати 
от района и чувахме по-голям патос от колегата Соколов, който използва в изказването как 
щели да помогнат, да съдействат. Поеха ангажимент, че след една седмица ще върнат 
отговор каква е позицията, становището на управляващата коалиция, на МС. Тогава бях 
поканил…мое беше предложението да присъства и представител на регионалното 
министерство, но те със своето поведение ни изпратиха на помощник –секретаря на 
помощник –секретарката …някоя секретарка да дойде да уважи дупнишката общественост и 
граждани, защото това е сериозен проблем, който вече се влачи близо година. 

Ние пак ще гласуваме ясно и категорично каква позиция да отстоява г-н Чимев. Ден 
след срещата, която беше инициирана в нашата зала г-н Караджов в работни срещи в 
Кюстендил е заявил, че Дупница няма как да се недява да бъде взето решение и да напусне 
асоциацията. 

Ако ще правиме на инат аз призовавам г-н Костадинов на председателски съвет да 
изготвиме декларация от всички групи и ако няма чуваемост в МС и Президентство, да 
отправиме и в ЕК, тъй като с тяхното бездействие обричат гражданите на Дупница на живот 
и ги лишават от една основна привилегия – ползването на вода. С обещания от рода ние ще 
говориме, ние ще кажеме и след това забравиха на тая среща а са избрани и от гражданите и 
на Дупница да са представители в парламента ги призоваваме да отговорят максимално 
бързо, да поканят регионалния министър да изрази пред нас съветниците и ръководството на 
общината каква ще бъде позицията, защото този омагьосан кръг не води до нищо, което да 
решава проблема. Наслагва се. Не може общинското В и К да внесе своя бизнес план и 
всичко води до услуга на гражданите, която не отговаря на нашите потребности. 

Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Изказване /Изказване/: 
Поредна асоциация. Защо пак гледаме асоциация, еми защото предната не се проведе, 

защото не събра кворум. Не събра кворум защото представителите на Рила и Дупница 
гласуваха против. Сега областния е в безизходица и назначи ново заседание. 
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Тук съм съгласен с г-н Гущеров, почва да става някаква пародия. Ние от Дупница, 
представителите на Рила, Кочериново и Бобошево единодушно казахме, че не искаме да сме 
членове, някой продължава да ни кани, натиска и т.н. пародийна е ситуацията, за да не 
използвам по-тежки думи. През това време се случи следното. Имаше среща с 
депутатите…новото е , че на другия ден ние получихме да не кажа заплаха, но ясно от г-н 
министъра ясно предупреждение, че Дупница няма да получи финансиране. Не знам защо 
той се изказа за 6-7 години напред и откъде това самочувствие. Дори един съветник или кмет 
не може да говори за 6-7 години напред, както и да е. 

Лошото е, че Дупница се превърна в черна овца. Очевидно е, че министъра …той 
използва случая ако Дупница не се включи а Дупница е включена…някой продължава да ни 
определя като черна овца. 

Преди 5 месеца поисках среща с г-жа Траянска като депутат от партията, която 
доминира в регионалното министерство. Поисках среща с изричната молба ако може да се 
срещне с министър или зам.министър да обясня ситуацията. Тогава и на нея обясних 
нашироко имах и още разговори, срещи, за да чуеме онзи ден, че тя не могла да разбере 
какъв е проблема. Аз затова исках среща с министъра чрез нея, но както и да е. т.е. колеги 
възела се затяга все повече и повече. Написах писмо до министъра на регионалното развитие. 

9 страници писмо с 5 възможни сценария. По думите на областния управител 
очакваме среща в регионалното министерство, на която да присъстват представители на 
Дупница и другите 4 общини, но факта си е факт. Времето си тече, В и К се обезкървява все 
повече и повече. Проблемите с водоснабдяването все повече продължават. Нито един от 
възлите не се разплита. Парите ще бъдат загубени от европейските фондове  от миналия 
програмен период а ние няма да сме бенефициенти и за следващия. Депутатите тук казаха, че 
ще се направят законодателни промени, ние не виждаме никаква законодателна инициатива. 
Така, че няма какво да добавя освен в предложението е записано кмета призовава да 
гласуваме против. Искам да запомните единствените по-големи общини в това състояние са 
Дупница, Петрич и Сандански. Има и други неконсолидирани общини, но те са по-малки 
като Сапарева баня, Кресна, Троян, Берковица, но община с размера на Дупница няма. 

Аз не знам каква по-важна работа имат в МРРБ и НС, че да не намерят време да 
разплетеме този възел да…докладната е същата. 

Ще си позволя да прочете допълнение…постъпило е искане и от община Рила и тя 
иска да напусне и предлагам… 

Ще ви прочетеме допълнението. 
 
адв. Милен Попов – юрист на ОбС: 
Тъй като вчера постъпи предложение от областния управител и искане от община 

Рила за включване на нова точка в дневния ред, следва да се допълни проекта за решение: 
Създава се нова т. 2.5 по т. 5 от проекта за дневен ред - Приемане на решение за 

промяна на границите на обособената територия, обслужвана от „Кюстендилска 
вода“ЕООД, гр.Кюстендил, чрез напускане и прекратяване на членството /отпадане/на 
Община Рила в Асоциация по ВиК-Кюстендил – гласува - ЗА; 

т. 2.5 става 2.6 по т.6  от проекта за дневен ред – Други - дава съгласие  „да 
гласува, както намери за добре,съобразно вътрешните си убеждения и в интерес на 
Община Дупница; 

Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Изказване /Изказване/: 
Благодаря. 
Сиреч колеги община Рила подобно на нас иска да напусне асоциацията и предлагам 

да гласуваме за. 
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Г-н Гущеров. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Костадин 

Крумов Костадинов: 
Искам да призова ако има такива общ.съветници или каквито и да са да използват 

лостовете на комуникация с управляващата четворна коалиция без патос използвайте, 
защото бяхте на тази среща. Чухте ваши представители в НС да се ангажират по темата и 
след около месец нула. 

Това е проблем, който не търпи отлагане. Даже вчера вече е закъсняло. Говореха 
закона до месец август, до септември.сега, когато дойде сезона на безводие или дружеството 
изпитва затруднение с осигуряване на средства за ремонтни дейности аз ще помоля 
гражданите да отправят своите питания към тези хола. 

Благодаря.  
 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ : 
Г-н Георги Георгиев. 
 
 Г-н Георги Василев Георгиев /ПП „СДС“/ - Изказване от името на групата 

/Изказване от името на групата чл. 47/: 
Уважаеми г-н председател, 
Колеги, 
Уважаема г-жо зам.кмет. 
Изказването не е от група а лично мое мнение. 
Историята има само една функция. Да не се повтарят грешките от нея. Една част 

бяхте на срещата в Бобов дол, с народните представители на среща с МРРБ и т.н. моето 
лично убеждение е следното. Извода от срещата в Бобов дол е следния. Влизайте в 
асоциацията , за да вкарвате пари в нея защото нямаме и трябва да си ремонтираме мрежата 
в Бобов дол. Този месец ни обясниха, че ние от Кюстендил няма да ви пуснеме, защото вие 
като влезнете ще ви мине бизнес плана, ще вкарате едни 3 000 000 а ние ще ви дадеме 
140 000 за спирателни кранове и аварии а вие в Дупница ще ги смятате за инвестиции. 

Много благодаря на община Бобов дол, Кюстендил и на народните представители 
вкупом. Аз не ги деля по цвят и политически пристрастия.  

За мен решението е следното. По повод болница, община преди десетина години 
била в топ 10 на задлъжнелите и т.н. така, както те могат да си фалират АВ и К за втори път 
аз мисля, че ние всички можеме да гласуваме заем изцяло и единствено за В и К. за да 
бъдем коректни към хората, които са ни избрали със самото гласуване да бъде заложена 
инвестиционна програма. За Дупница колко, за най-голямото село…за Бистрица, 
Тополница…за всякъде като включиме и не изглеждаме пред нашите съграждани като 
аварийна група, която гласува само улица с 10 или 15 ремонта а погледнеме 1 см. Напред. 
Землищата над с. Самораново, където искаме къщи за гости, водопровода за Дупница и 
Бистрица…и т.н. без политика, кратко, ясно и точно. Затова село толко, за това толко. 

Ние не сме тук, за да кърпиме настоящото положение. 
Слушахме как председатела на НС е с дупнишки корени, премиера е с дупнишки 

корени, областната е от Дупница. 
Благодаря колеги аз се обръщам към вас 33-мата. Г-жо кмет молбата ми е да 

прецените колко там финансова рамка,култура, задлъжнялост. Недейте да се притеснявате 
от това, че ще бъдете в топ 10 на задлъжнелите. Сега като сме коректна община какво? 
Какво точно даде държавата за вашата община, която няма задължения и не е като когато 
вие станахте кмет. Какво получихте от МРРБ. 
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Благодаря колеги. 
Помислете го, групово, заедно. Това е моето предложение. Заем само за В и К. 
Колкото повече толкова повече. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ : 
Нуждите на Дупница са над 100 000 000. 
 
Г-н Георги Василев Георгиев /ПП „СДС“/ - Изказване от името на групата 

/Изказване от името на групата чл. 47/: 
Говориме 5, 7, 10 колкото прецените. 
Колкото каже г-жа Китанова. 
Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ : 
Благодаря. 
Заповядайте г-жо Китанова. 

 
г-жа Олга Китанова - зам. Кмет Изказване /Изказване кмет/: 
В тази връзка изказванията, които слушам към момента искам да обърна внимание на 

нещо, което сигурно сте проследили по медиите. 
В МРРБ съвсем скоро откриха програма за кандидатстване за общински проекти за В 

и К инфраструктура и за поддръжка на общински пътища. 
Вчера община Дупница подаде и по двете мерки, по 4-5 проекта. Интересно ми след 

като имаме този казус с асоциацията дали ще успеем да се преборим за проекти във В и К. 
нека видим. Важното е, че сме кандидатствали. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Реплика /Реплика/ към: г-жа 

Олга Китанова - зам. Кмет: 
Преди няколко сесия казах, като не може да вдигнеме водата, ще взимаме заеми и така 

и така плащат нашите съграждани. По-честно е всеки да се плаща колкото е употребил а не 
така по социалистически всички да плащаме за всички. 

Донекъде съм съгласен с мнението на г-н Георгиев, защото в крайна сметка нас 
народа не ни чака и не ни пита и не ни кани на асоциации и не чака да се наиграят на 
министри и депутати. 12 аварии имаме вчера. Наближава безводието. Признавам ви ми тежи 
много. Червен брег цяла седмица без вода…и къде ли не аварии. Някой се изтапанчил по 
телевизията и казва аз не мога да разбера на Дупница какъв им е проблема. Това е безумие. 
Ако трябва да си зачерниме лицето…в крайна сметка ако трябва да се заробиме да се 
заробиме, но да го решиме тоя въпрос, защото май държава няма и няма какво да очакваме. 

Министъра ясно каза по телевизията, че за Дупница няма да има финансиране. Да 
видиме. 

Г-н Гущеров за реплика. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: г-жа Олга 

Китанова - зам. Кмет: 
Уважаеми г-н председател, колеги. 
Пропускаме да напомниме следното нещо. Община Дупница не  е виновна, че в 

Кюстендилска област няма консолидация. Няма за какво да ни наказват нас дупничани, 
затова че няма правилно решение. Затова, че до преди 2 години успявахме да издействаме 
близо 10 000 000 във В и К сектора. Може и да не взимаме заеми. Казвам го най-
добронамерено към колегите единствено от БСП тъй като не виждаме промяна, нито има или 
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няма такива хора.просто чрез вашите лидери говорете нека бъдат ангажирани и осигурят 
средства. Другото е политически консенсус…наближава сезона на череши и ябълки, ще 
узреят плодовете, ще узреят и за моето решение, че ако държавата не ни помогне 
единствения възможен начин е заем изцяло и задължително за В и К инфраструктура 
подкрепен от всички съветници със съответната капиталова програма за всяко едно населено 
място. 

Г-жа Китанова стига спазвахме този финансов феърплей и накрая ние страдаме без 
вина виновни. 

Благодаря. 
 
 Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ : 
Благодаря. 
Колеги има логика. На нас не ни одобряват бизнес-плана а на Сапарева баня го 

одобриха. Ние не получаваме средства и ние сме виновни. Сапарева баня, които не влязоха 
им одобриха новия бизнес-план. И сега ще кандидатстват с проекти и т.н. колегите от 
Сапарева баня са си прави. Понеже те не са влезли ние няма да получиме сериозно 
европейско финансиране. Сега няма да получиме и национално финансиране понеже не сме 
към кюстендилска вода и т.н. 

Няма други заявки за изказване. 
 

Край на дебати 

Предложения за промени: 

1. Предложение от Костадин Крумов Костадинов:  

Създава се нова т. 2.5 по т. 5 от проекта за дневен ред - Приемане на решение за 
промяна на границите на обособената територия, обслужвана от „Кюстендилска 
вода“ЕООД, гр.Кюстендил, чрез напускане и прекратяване на членството 
/отпадане/на Община Рила в Асоциация по ВиК-Кюстендил – гласува - ЗА; 

т. 2.5 става 2.6 по т.6  от проекта за дневен ред – Други - дава съгласие  „да 
гласува, както намери за добре,съобразно вътрешните си убеждения и в интерес на 
Община Дупница; 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 22, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 1  приема се 
предложението. 

1. Александър Димитров Анин: Въздържал се 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Георги Василев Георгиев: За 
6. Георги Василев Градевски: За 
7. Георги Василев Наумов: За 
8. Георги Красимиров Градевски: За 
9. Димитър Василев Крекманов: За 
10. Емил Димитров Гущеров: За 
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11. Емилия Райчова Кузманова: За 
12. Ивайло Валериев Петров: За 
13. Иван Методиев Танев: За 
14. Йордан Крумов Йорданов: За 
15. Костадин Крумов Костадинов: За 
16. Костадин Михайлов Севдин: За 
17. Миглена Йорданова Вельова: За 
18. Павел Ангелов Коларски: За 
19. Първан Ангелов Дангов: За 
20. Светозар Благоев Тричков: За 
21. Станислав Христов Павлов: За 
22. Тодор Димитров Василев: За 
23. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 22, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се 
точката. 

 
Общо гласували: 

"Броя" 

За 22 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Георги Василев Георгиев: За 
6. Георги Василев Градевски: За 
7. Георги Василев Наумов: За 
8. Георги Красимиров Градевски: За 
9. Димитър Василев Крекманов: За 
10. Емил Димитров Гущеров: За 
11. Ивайло Валериев Петров: За 
12. Иван Методиев Танев: За 
13. Йордан Крумов Йорданов: За 
14. Костадин Крумов Костадинов: За 
15. Костадин Михайлов Севдин: За 
16. Миглена Йорданова Вельова: За 
17. Павел Ангелов Коларски: За 
18. Първан Ангелов Дангов: За 
19. Светозар Благоев Тричков: За 
20. Станислав Христов Павлов: За 
21. Тодор Димитров Василев: За 
22. Тодорка Костадинова Дамянова: За 
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РЕШИ: 

Чл. 21, ал.2 от ЗМСМА, във връзка с чл. 21, ал. 1. т. 15 и т.23 от ЗМСМА, чл. 198 е,  ал. 3 
и 5 от Закона за водите, чл.5, ал.5 и ал.6 от Правилника за организация и дейността на 
асоциациите по водоснабдяване и канализация и във вр. с Покана за свикване на редовно 
ОС с № АВиК 08-00-3/19.05.2022г.от Председателя на „Асоциацията по ВиК на 
обособената територия, обслужвана от „Кюстендилска вода“ЕООД, гр.Кюстендил, 
Об.С прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№  90 

       1.Определя   инж.Методи Христов Чимев -  Кмет   на   Община   Дупница      за 
представител на Община Дупница в насроченото за 20.06.2022 г. /понеделник/ от 14:00 
часа, с резервна дата 04.07.2022 г. /понеделник/ от 14:00 часа, редовно Общо събрание на 
Асоциацията  по  водоснабдяване  и   канализация   на обособената територия, 
обслужвана от „Кюстендилска вода“ЕООД, гр.Кюстендил. 

2. Определя позицията на определения по т.1 представител при вземане на решенията 
на  Общото   събрание  на  „Асоциацията  по   водоснабдяване   и   канализация   на 
обособената територия, обслужвана от „Кюстендилска вода“ЕООД, гр.Кюстендил, 
съгласно обявения дневен ред, както следва: 

2.1 по т.1 от проекта за дневен ред: Приемане на Отчет за дейността на Асоциация по 
ВиК на обособената територия, обслужвана от „Кюстендилска вода“, гр. Кюстендил за 
2021 г., ведно с допълнението към него – гласува - ПРОТИВ; 

2.2 по т. 2 от проекта за дневен ред - Приемане на Отчет за изпълнение на бюджета на 
Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана от „Кюстендилска вода“, гр. 
Кюстендил за 2021 г. – гласува - ПРОТИВ; 

2.3 по т. 3 от проекта за дневен ред - Приемане на бюджет на Асоциация по ВиК на 
обособената територия, обслужвана от „Кюстендилска нода“, гр. Кюстендил за 2022 г; - 
гласува - ПРОТИВ; 

2.4 по т. 4 от проекта за дневен ред - Приемане на решение за промяна на границите на 
обособената територия, обслужвана от „Кюстендилска вода“ЕООД, гр.Кюстендил, чрез 
напускане и прекратяване на членството /отпадане/на Община Дупница в Асоциация по 
ВиК-Кюстендил – гласува - ЗА; 

2.5 по т. 5 от проекта за дневен ред - Приемане на решение за промяна на границите на 
обособената територия, обслужвана от „Кюстендилска вода“ЕООД, гр.Кюстендил, чрез 
напускане и прекратяване на членството /отпадане/на Община Рила в Асоциация по ВиК-
Кюстендил – гласува - ЗА; 

2.6 по т.6  от проекта за дневен ред – Други - дава съгласие  „да гласува, както намери за 
добре,съобразно вътрешните си убеждения и в интерес на Община Дупница; 
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3.Общински съвет-Дупница определя инж.Костадин Крумов Костадинов-Председател на 
Общински съвет-Дупница, за представител на община Дупница в насрочено за 20.06.2022 г. 
/понеделник/ от 14:00 часа, с резервна дата 04.07.2022 г. /понеделник/ от 14:00 часа 
редовно Общо събрание на Асоциацията  по  водоснабдяване и канализация на 
обособената територия, обслужвана от „Кюстендилска вода“ЕООД, гр.Кюстендил, в 
случай на невъзможност на Кмета на община Дупница да участва лично в Общото 
събрание на Асоциацията, съобразено с гласуваните позиции по предложения дневен ред. 

4. Допуска предварително изпълнение на основание на чл. 60, ал.1 от 
Административнопроцесуалния кодекс. 

 

Точка 21 (Двадесет и първа) 

304/23.05.2022 г.  
Докладна записка от инж. Методи Чимев - кмет на община Дупница, относно 
кандидатстване пред Предприятие за управление на дейностите по опазване на 
околната среда /ПУДООС/ с проект за изграждане на: „Регионално депо за неопасни 
отпадъци  –  Дупница“, в землищата на с. Джерман и с.Грамаде и Довеждаща 
инфраструктура на обект ”Регионален център за третиране на неопасни отпадъци, 
регион Дупница”.  

 Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ : 
Давам думата на г-жа Китанова да представи решението. 
 
г-жа Олга Китанова - зам. Кмет Изказване /Изказване кмет/: 
Докладната касае кандидатстване пред предприятието за управление на дейностите по 

опазване на околната среда с проект за изграждане на: „Регионално депо за неопасни 
отпадъци  –  Дупница“, в землищата на с. Джерман и с.Грамаде и Довеждаща 
инфраструктура за изграждане на съответния център. 

Към момента са изпълнени абсолютно всички законови изисквания, за да пристъпим 
към това кандидатстване. Доста отдавна е влязъл в сила доклада по ОВОС. Преминали сме 
през преотреждане, изготвяне на ПУП, преотреждане на земите, преминали сме през 
изготвянето на подробните работни проекти. Областна управа е дала разрешение за строеж 
на обекта. 

 
 Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ : 
Колеги има становище на ИК. Положително становище на ИК. 
Ако няма желаещи моля да гласувате. 
 

Край на дебати 
 
Гласуване по основен въпрос: 
Оспорено гласуване: 'за' - 15, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 7 . 

1. Александър Димитров Анин: Въздържал се 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: Въздържал се 
4. Валентина Василева Караганова: Въздържал се 
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5. Георги Василев Георгиев: За 
6. Георги Василев Градевски: За 
7. Георги Василев Наумов: За 
8. Георги Красимиров Градевски: За 
9. Димитър Василев Крекманов: За 
10. Емил Димитров Гущеров: За 
11. Ивайло Валериев Петров: Въздържал се 
12. Иван Методиев Танев: За 
13. Йордан Крумов Йорданов: За 
14. Костадин Крумов Костадинов: За 
15. Костадин Михайлов Севдин: Въздържал се 
16. Миглена Йорданова Вельова: За 
17. Павел Ангелов Коларски: За 
18. Първан Ангелов Дангов: Въздържал се 
19. Светозар Благоев Тричков: За 
20. Станислав Христов Павлов: Въздържал се 
21. Тодор Димитров Василев: За 
22. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

 
г-н Георги Василев Наумов /ПП „ГЕРБ“/ - Процедурно предложение /Процедурно 

предложение/ "Прегласуване" 

Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ : 
Има предложение за прегласуване. 
Когато отидеме към увеличение на такса смет хубаво си преценете… не е 

заплаха а предупреждение. 
 

Оспорено гласуване: 'за' - 15, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 6 . 

1. Александър Димитров Анин: Въздържал се 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: Въздържал се 
4. Георги Василев Георгиев: За 
5. Георги Василев Градевски: За 
6. Георги Василев Наумов: За 
7. Георги Красимиров Градевски: За 
8. Димитър Василев Крекманов: За 
9. Емил Димитров Гущеров: За 
10. Емилия Райчова Кузманова: За 
11. Ивайло Валериев Петров: Въздържал се 
12. Иван Методиев Танев: За 
13. Йордан Крумов Йорданов: За 
14. Костадин Крумов Костадинов: За 
15. Костадин Михайлов Севдин: Въздържал се 
16. Миглена Йорданова Вельова: За 
17. Павел Ангелов Коларски: За 
18. Първан Ангелов Дангов: Въздържал се 
19. Светозар Благоев Тричков: За 
20. Станислав Христов Павлов: Въздържал се 



80 
 

21. Тодор Димитров Василев: За 

 

От името на ПП „ГЕРБ“ бе поискана почивка. 

Председателят на заседанието даде 10 минути прекъсване на заседанието.  
Прекъсване на заседанието от 13:29 до 13:39  
Проверката на кворума в 13:25 показа присъствие на 24 общински съветници от общо 
33. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ : 
Заповядайте г-н Градевски. 
 
Г-н Георги Василев Градевски – общ.съветник: 
Уважаеми колеги, 
Уважаеми г-н председател, 
Уважаеми г-жо зам.кмет. 
Темата с битовия отпадък е доста болезнена не както за нашата община, така и 

за много други общини на територията на нашата страна. Вчера бях в Кюстендил и в 
неофициален разговор ми дадоха информация, че там проблема се е задълбочил много 
и Кюстендилска община подлежат на глоба в размер на осем милиона и половина. От 
наши колеги, които са там. 

Дупница влачи с години този проблем управлението на отпадъка.защо? едните 
се сърдят, че не са приели техното предложение, другите се сърдят че са го приели. 
След това объркахме се, след това хората от неинформираност скачат на протести, но 
рано или късно ние трябва да се европеизираме. 

В ред държави отпадъка се превърна в суровина, дали за топлинна енергия, 
дали за електрическа енергия под различни форми. Това, което стана на територията на 
нашата страна е неинформираността. На много места започнаха злоупотреби с 
изгарянето на т.н.вносен боклук. Да, отделяха се много вредни емисии във въздуха 
замърсяваше се цялата околна среда. Да това не е редно да се осъществява. Ние на 
нашата територия на нашата община имаме възможността да изградиме сепарираща 
инсталация, която е и депо за депониране. Ние на територията на нашата община имаме 
възможност да направиме модерно европейско депо и да бъдеме за пример на много 
общини в нашата държава. 

Искам да използвам момента в лично качество, не като съветник подготвил съм 
един материал, водили сме предварителни разговори. Има инсталация, която аз и мои 
партньори разработихме и сме създали вече такъв пилотен проект на територията на  с.  
Равадиново созополска област. Става дума за деструкция на твърди битови отпадъци, 
които чрез пиролиза без вредни емисии се разграждат,  произвеждат електрическа и 
топлинна енергия, като за депониране остава по-малко от 2%. Дори и това количество, 
което остава под формата на пепел има сертификати, които показват състава му се 
използва за облагородяване на неблагородни почви.  

Ще използвам момента да запозная зам.кмета и председателя на ОбС. Ще им 
предоставя презентация на нашата инсталация, която сме разработили. Тя е 
патентована на световно ниво, със световен патент е. няма аналог на нея. Тук подробно 
е описано е придружено и с инвестиционно намерение какви ще бъдат плюсовете и 
минусите. По този начин, аз гарантирам че съм готов  в качеството си на инвеститор. 
Това ще бъде инвестиция за 35 000 000 евро. Дупница ще стане един европейски град и 
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много други общини дай боже да го осъществим този проект ще идват да взимат 
пример от нас и те ще искат същото. 

Така, че гласуването на тази докладна…нека оставиме личните си виждания 
настрана трябва да бъде подкрепена, защото просто отлагаме това, което ще се случи. 

Рано или късно това нещо ще бъде направено. Защо да изоставаме, като имаме 
възможността да ускорим процеса и това нещо реализация в по-кратки срокове. 

Благодаря ви. 
 
 Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ : 
Благодаря. 
Г-н Гущеров процедурно предложение. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Процедурно предложение 

/Процедурно предложение/ "Прегласуване": 
Преди да го направя г-н Костадинов ще ви помоля за следващата сесия тази 

система малко да…много се багва и затруднява работата ни. Явно има някакъв 
проблем…15 минути не ме допускаше да направя процедурно предложение. 

Г-н Градевски, тука не става въпрос да сме закъсняли а става въпрос да не 
ощетяваме нашите съграждани по начин по който в тази трудна ситуация да ги 
натоварваме с нови данъци и такси, тъй като сумата, която спомена и г-н Чимев при 
обсъждането на бюджета виждаме, че се покачва всяка година. Причината е, тъй като 
нямаме изградено депо трябва да караме до София. Ако някои от съветниците, които 
гласуваха на първото гласуване „против“ и „въздържали се“ имат икономически 
интереси в депото в което се карат нека го заявят, за да знаеме защо искат да ощетят и 
натоварят дупничани с повече разходи.  

Моето предложение е за прегласуване, тъй като системата не отчете на двама 
колеги гласа. 

Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ : 
Благодаря. 
Преминаваме към прегласуване. 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 19, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 6 приема се 
точката. 
 

Общо гласували: "Броя" 

За 19 

Против 1 

Въздържали се 6 

1. Александър Димитров Анин: Въздържал се 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Асен Сотиров Илиев: Въздържал се 
4. Валентина Василева Караганова: Въздържал се 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Георги Василев Георгиев: За 
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7. Георги Василев Градевски: За 
8. Георги Василев Наумов: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Димитър Василев Крекманов: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Емилия Райчова Кузманова: За 
13. Ивайло Валериев Петров: Въздържал се 
14. Иван Методиев Танев: За 
15. Йонко Йорданов Гергов: За 
16. Йордан Крумов Йорданов: За 
17. Костадин Крумов Костадинов: За 
18. Костадин Михайлов Севдин: Въздържал се 
19. Мария Георгиева Соколова: За 
20. Миглена Йорданова Вельова: За 
21. Павел Ангелов Коларски: За 
22. Първан Ангелов Дангов: Против 
23. Светозар Благоев Тричков: За 
24. Станислав Христов Павлов: Въздържал се 
25. Тодор Димитров Василев: За 
26. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал. 1, т.8 и т.23, и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация, Об.С прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

№  91 

            Общинският съвет Дупница: 

            1. Дава съгласие Кмета на Община Дупница,като представител на РСУО “РИЛА 
ЕКО”,  да предприеме всички необходими действия за кандидатстване пред Предприятие 
за управление на дейностите по опазване на околната среда /ПУДООС/ с проект за 
изграждане на: „Регионално депо за неопасни отпадъци – Дупница“, в землищата на с. 
Джерман и с. Грамаде и Довеждаща инфраструктура на обект ”Регионален център за 
третиране на неопасни отпадъци, регион Дупница”. 

2. Общински съвет Дупница, изразява своето становище, като определя 
реализирането на проект за изграждане на част от Регионален център за третиране на 
неопасни отпадъци, регион Дупница: „Регионално депо за неопасни отпадъци  –  Дупница“, 
в землищата на с. Джерман и с.Грамаде и Довеждаща инфраструктура на обект 
”Регионален център за третиране на неопасни отпадъци, регион Дупница”, като 
приоритетен за Община Дупница. 

3. Възлага на Кмета на Община Дупница да подготви и подпише необходимите документи 
за кандидатстване, както и да проведе необходимите по ЗОП процедури за възлагане 
изпълнението на обектите по т.1. 
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Точка 22 (Двадесет и втора) 

302/23.05.2022 г.  
Докладна записка от г-жа Олщга Китанова - за кмет на община Дупница, относно 
Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за 
промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват 
поземлен  имот с идентификатор 02350.8.13 по кадастралната карта  на  с.Баланово, 
местност „Турусиница”, общ.Дупница  

 Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ : 
Колеги има положително становище на ПК по ТСУ. 
Г-н Гущеров. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване: 
Уважаеми колеги. 
Изказването ми е свързано с част от предходните. Отново става въпрос за 

инвестиционно намерение, отново става въпрос за финансови постъпления в община 
Дупница и отново става въпрос нека не забравяме, че всяка една от тези докладни дава 
възможност за по-добър начин на живот съответно с приходите. 

Тъй като днес е по-ларж председателя ще използвам и аз предната докладна бих 
разбрал колегите от БСП така са решили. Ама г-н Севдин, който иначе напълно 
добронамерено казва искам за Самораново това, онова…. 

 
 Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ : 
Г-н Гущеров., наистина… 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване: 
Ама не, аз ще се изкажа. Вие позволихте на всички колеги… 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ : 
Добре ама накратко. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване: 
Накратко. 
Защо гласува „против“ или „въздържал се“ г-н Севдин като иска за Самораново иска 

да се правят най-различни придобивки. 
По този начин като гласува като вас какво постига? На инат политика. 
Благодаря.  
 
 Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ : 
Г-н Гущеров., наистина придържайте се към добрия тон. 
Преминаваме към гласуване. 

 
Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 
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Общинският съвет гласува и със 'за' - 25, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

 
Общо гласували: 

"Броя" 

За 25 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Асен Георгиев Пилев: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Валентина Василева Караганова: За 
4. Венелин Раймонд Коларов: За 
5. Георги Василев Георгиев: За 
6. Георги Василев Градевски: За 
7. Георги Василев Наумов: За 
8. Георги Красимиров Градевски: За 
9. Димитър Василев Крекманов: За 
10. Емил Димитров Гущеров: За 
11. Емилия Райчова Кузманова: За 
12. Ивайло Валериев Петров: За 
13. Иван Методиев Танев: За 
14. Йонко Йорданов Гергов: За 
15. Йордан Крумов Йорданов: За 
16. Костадин Крумов Костадинов: За 
17. Костадин Михайлов Севдин: За 
18. Мария Георгиева Соколова: За 
19. Миглена Йорданова Вельова: За 
20. Павел Ангелов Коларски: За 
21. Първан Ангелов Дангов: За 
22. Светозар Благоев Тричков: За 
23. Станислав Христов Павлов: За 
24. Тодор Димитров Василев: За 
25. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.11  и чл.27, ал.3 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация (ЗМСМА), чл. 124а, ал.1 и ал.5, чл.124б и чл.125 от Закона за устройство 
на територията (ЗУТ), Об.С прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

№  92 

            1. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ- ДУПНИЦА ОДОБРЯВА  ЗАДАНИЕ за проектиране по чл. 
125 от ЗУТ на проект за Подробен устройствен план (ПУП) - План за застрояване (ПЗ) по 
чл. 9, ал. 2 от ЗУТ  в обхват: поземлен  имот  с идентификатор 02350.8.13 по 
кадастралната карта на  с.Баланово, местност „Турусиница”, общ.Дупница, за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди, съгласно Закона за опазване 
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на земеделската земя и съпътстващите го нормативни документи, за обект: 
„Фотоволтаична централа“. 

2. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ-ДУПНИЦА РАЗРЕШАВА НА „ФЕЦ БИНЕКО“ ООД да възложи 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват: поземлен  имот  с идентификатор 
02350.8.13 по кадастралната карта на  с.Баланово, местност „Турусиница”, общ.Дупница, 
съответстващ на обхвата и съдържанието на одобреното задание. 

При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на ЗУТ, изискванията на 
Наредба № 7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за устройство на отделните 
видове територии и устройствени зони и Наредба № 8 от 14.06.2001 год. за обема и 
съдържанието на устройствените схеми и планове. 

  Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл.127, ал.2 от ЗУТ с 
„ЧЕЗ Разпределение България“ АД, РИОСВ-София, РЗИ-Кюстендил и  „БТК“ ЕАД  преди 
внасяне в Община Дупница за процедиране.  

  Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на   чл. 124б, ал. 2 от 
ЗУТ. 

Точка 23 (Двадесет и трета) 

301/23.05.2022 г.  
Докладна записка от г-жа Олга Китанова - за кмет на община Дупница, 
относно Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - 
План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията 
(ЗУТ) за промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в 
обхват поземлен  имот с идентификатор 02350.10.25 по кадастралната 
карта  на  с.Баланово, местност „Бинека”, общ.Дупница  

Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ : 
Колеги има положително становище на ПК по ТСУ. 
Има ли желаещи за изказване. 
Няма. 
Преминаваме към гласуване. 
 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 24, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

 
Общо гласували: 

"Броя" 

За 24 

Против 0 

Въздържали се 0 
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1. Асен Георгиев Пилев: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Валентина Василева Караганова: За 
4. Венелин Раймонд Коларов: За 
5. Георги Василев Георгиев: За 
6. Георги Василев Градевски: За 
7. Георги Василев Наумов: За 
8. Георги Красимиров Градевски: За 
9. Димитър Василев Крекманов: За 
10. Емил Димитров Гущеров: За 
11. Емилия Райчова Кузманова: За 
12. Ивайло Валериев Петров: За 
13. Йонко Йорданов Гергов: За 
14. Йордан Крумов Йорданов: За 
15. Костадин Крумов Костадинов: За 
16. Костадин Михайлов Севдин: За 
17. Мария Георгиева Соколова: За 
18. Миглена Йорданова Вельова: За 
19. Павел Ангелов Коларски: За 
20. Първан Ангелов Дангов: За 
21. Светозар Благоев Тричков: За 
22. Станислав Христов Павлов: За 
23. Тодор Димитров Василев: За 
24. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.11  и чл.27, ал.3 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация (ЗМСМА), чл. 124а, ал.1 и ал.5, чл.124б и чл.125 от Закона за 
устройство на територията (ЗУТ), Об.С прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№  93 

1. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ- ДУПНИЦА ОДОБРЯВА  ЗАДАНИЕ за проектиране по чл. 125 
от ЗУТ на проект за Подробен устройствен план (ПУП) - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, 
ал. 2 от ЗУТ  в обхват: поземлен  имот  с идентификатор 02350.10.25 по кадастралната 
карта на  с.Баланово, м. „Бинека”, общ.Дупница, за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди, съгласно Закона за опазване на земеделската земя и 
съпътстващите го нормативни документи, за обект: „Фотоволтаична централа“. 

2. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ-ДУПНИЦА РАЗРЕШАВА НА „ФЕЦ БИНЕКО“ ООД да възложи 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват: поземлен  имот  с идентификатор 
02350.10.25 по кадастралната карта на  с.Баланово, местност „Бинека”, общ.Дупница, 
съответстващ на обхвата и съдържанието на одобреното задание. 
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При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на ЗУТ, изискванията на 
Наредба № 7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за устройство на отделните 
видове територии и устройствени зони и Наредба № 8 от 14.06.2001 год. за обема и 
съдържанието на устройствените схеми и планове. 

Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл.127, ал.2 от ЗУТ с 
„ЧЕЗ Разпределение България“ АД, РИОСВ-София, РЗИ-Кюстендил и  „БТК“ ЕАД  преди 
внасяне в Община Дупница за процедиране.  

Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на   чл. 124б, ал. 2 от 
ЗУТ. 

  

  

Поради изчерпване на дневния ред в 13:54 часа, председателят закри 6 заседание на 
ОбС. 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБС:............................................................................ 

/инж. Костадин Костадинов/ 

 

ПРОТОКОЛИСТИ:............................................................................ 

1. /Вяра Бързачка - главен специалист "ООбС"/ 

 

............................................................................ 

 
2. /инж. Татяна Инджева - старши специалист "ООбС"/ 

 
 
 
 
 

 
 
 
 


